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Bruce E. Abbott, Officer, Uniform Division, United
States Secret Service (USSS), was interviewed at the Office of
the Special Counsel, 1001 Pennsylvania Ave, NW. Officer Abbott
was informed as to the identity of the interviewing agent and
informed of the nature of the interview. He then provided the

following information:

His office is located at 1310 L Street, NW, Washimgton,
D.C., and his telephone number is 202-395-2020. He has been
employed by USSS for 13 years and has been assigned to The White
House compound for the last nine years. He is usually assigned
at one of three guard posts in the west wing of The White House,
including post E-1, the ground level side entrance to the west
wing which is most often used by White House staffers to enter or

leave the west wing.

Officer Abbott stated that he was not assigned to work
in the west wing on July 20, 1993, the day of Vincent Foster’s
death. He first learned of Foster’s death via the news on his
car radio as he was driving to work in the early morning hours of
July 21. BAbbott said that he did not know Vincent Foster either
professionally or personally but that he did know him to be a
White House staffer whose office was located on the 2nd floor of
the west wing and he visually recognized Foster when he saw him
on the compound.

Officer Abbott advised that he worked the 6:30 am -
3:00 pm shift on July 21, 1993 on post E-1 which allows entry to
the west wing off of West Executive Avenue inside The White House
compound. Abbott advised that he was aware that Vincent Foster’s
office was directly above post E-1 where he was to be that day
and since he had just learned of Foster‘s death, he arrived at
work with a heightened sense of awareness and expecting a
potentially eventful day on post E-1: He said that he learned in
late morning that a temporary USSS post had been established just
outside Foster‘s office door but he was not sent to that post.
Abbott said that, for the most part, his tour of duty on post E-1
was ordinary and routine. He said that during his July 21 tour
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of duty he observed White House staffers come and go through the
E-1 entrance although he, for the most part, cannot recall
specifics regarding these individuals. He said that he recalls
seeing Bernard Nussbaum, Maggie Williams, and Patsy Thommasson
arrive that morning through E-1 but that he could not recall at
what time each of them arrived. He said that he believed that
Bernard Nussbaum arrived at about 8:30.

Officer Abbott advised that there was one thing that he
considered to be unusual and out of the ordinary. He explained
that at approximately 6:45-6:50 am, shortly after he assumed his
post, he heard the elevator door open behind him. He said that
since post E-1 is on the ground floor, this elevator was coming
down from either the 1st or 2nd floor of The White House west
wing. He was also aware that it opens just outside Vincent
Foster‘s door on the 2nd floor. When he heard the door open he
turned to see Craig Livingstone, a Presidential staff appointee,
and another man, whom he did not recognize, stepping from the
elevator. Abbott said that the man with Livingstone was carrying
a cardboard box with its top open. Several dark colored (perhaps
black) looseleaf ring-type binders were visible inside the box.
Livingstone was carrying a dark (perhaps brown) satchel-type
leather briefcase. BAbbott described the briefcase as being the
type that lawyers routinely carry that does not open like a
suitcase but rather opens from the top between two built-in
leather handles.

Abbott advised that there were several things about
this incident that caused him to take particular note. He
explained that Craig Livingstone was a Special Assistant to
Bernard Nussbaum in charge of White House staff security matters.
He therefore felt it was quite possible that the two men were
coming from Nussbaum’s (perhaps Foster’s) second floor office.

He said that he felt it was also unusual for Livingstone to be in
the west wing at that early time of day since his (Livingstone’s)
office was located in the 01d Executive Office Building and not
in The White House. He said it was also unusual to see
Livingstone dressed in only pants and shirt, as he was on that
day, since he always wore a suit and tie to work. He added that
the man with Livingstone, carrying the box, was also dressed in
only a shirt and pants. Lastly, he said that while some White
House staffers routinely arrive early for work, few arrive before
6:30 am, and it was obvious that these two men had gone to the
west wing earlier that morning, since they were now clearly ~
leaving rather than arriving. He said the two men walked past
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him and exited through entrance E-1 without comment. He was not
able to see them past that point or to see if they entered a car.

Officer Abbott said that later on July 21, he advised
USSS Inspector Dennis Martin as to what he had seen relative to
Livingstone, the man with him, and what they were carrying out.
He said that he gave this information to Inspector Martin
thinking it might be helpful, since he knew Martin was serVLng as
USSS liaison to the U.S. Park Police’s and the FBI’‘s 5 -
investigation into Foster’s death. Abbott said he does not
recall telling anyone else about this.

Abbott said that he saw nothing else during his tour of
duty that day that he considered to be out of the ordinary.
Abbott described the man with Craig Livingstone as follows: Sex-
male, race-caucasian, age-25 to 30 years, height-approximately
510", build-slender to medium, clothing-shirt and pants, name-
unknown (Abbott stated that he had never seen this man before).
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BRUCE E. ABBOTT, Officer, Uniform Division, United
States Secret Service (USSS) was interviewed in the Office of the
Special Counsel, 1001 Pennsylvania Avenue, NW. This was a
follow-up interview conducted at the request of Associate Special
Counsel MARK STEIN. Present, and directing questions to Officer
ABBOTT was Associate Special Counsel STEIN. Officer ABBOTT,
prior to answering any questions, was advised as to the official
identity of the interviewing attorney and of the agent present.
He also was informed of the nature of this interview by Mr.
STEIN. He then provided the following information:

~

He has been employed by USSS for thirteen years and has
been assigned to The White House compound for the last nine
years. He currently works different USSS posts within The White
House west wing according to USSS personnel needs. He explained -
that posts within the west wing and in the USSS White House
Control Center has historically been assigned by geniority and
are currently assigned by seniority and merit. One of the posts
where he is often assigned is E-1, the ground level side entrance
to the west wing which is most often used by White House staffers
to enter or leave the west wing.

On July 21, 1993, he was assigned to post E-1, working
the 6:30 am - 3:00 pm shift. He had learned of VINCENT FOSTER’s
death via a radio news broadcast on his car radio as he was
driving to work that morning. Following the USSS "role call" in
the 01d Executive Office Building at 6:30 am, he reported to post
E-1, filling in for another officer who was absent on that day,
arriving on post at approximately 6:40-6:45 am. Officer ABBOTT
explained that post E-1 is near the west wing elevator and has a
view down two ground floor west wing hallways. E-1 is "usually
pretty quiet" until approximately 7:00 am when some "secretarial
type" White House staffers begin arriving for work.

ABBOTT said he took his post on the morning of July 21
with a "heightened sense of awareness" having just learned of
VINCENT FOSTER’‘s death and expecting a potentially eventful day
because of a key staffer’s alleged suicide.
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"Around 7:00 am" (approximately 6:50-7:15 am) he saw
what appeared to him to be an unusual sight. “CRAIG LIVINGSTONE,
Director of White House personnel security" and another man whom
he had never seen before that morning, got off of the elevator
near his post and exited the west wing carrying a briefcase and
box(s). He explained that he recognized CRAIG LIVINGSTONE
because he had previously seen this individual on The White House
compound several times and knew who he was by sight and by title.
He said that he also knew LIVINGSTONE, because of his position in
“security", was authorized access to the west wing. He heard the
motor of the elevator, which is located near his post, running
before he saw LIVINGSTONE and the other man exit the elevator.

He explained that because the area around E-1 was very quiet at
that time he could easily hear the elevator motor running before
the elevator stopped and the door opened. EHEe noted that the
elevator motor ran for quite some time, longer than it would run
for a trip from the first floor to the ground floor. He
therefore deduced that the elevator was coming from the second
floor where VINCENT FOSTER‘s office was located. ‘ CRAIG
LIVINGSTONE exited the elevator carrying a "dark color leather"
satchel type briefcase that he believes to have been brown. He
explained that this type of briefcase opened from its top "like a
clam shell" rather than like a suitcase. The man with
LIVINGSTONE was carrying one or more cardboard boxes with several
dark colored looseleaf ring-type binders in the boxes. These
binders were visible in that their edges extended above the top
of the open box (s). The binders were stacked vertically in -the
boxes on their edges one next to the other. Because of his
heightened sense of awareness and observation following his-
having learned of FOSTER‘s death, and knowing that this elevator
opened just outside FOSTER's second floor office, he thought that
these two men may have been coming from FOSTER‘s office, although
they did not seem to be acting secretively or suspiciously.

ABBOTT described CRAIG LIVINGSTONE’s clothing as being
"semi casual" and explained that he was wearing a shirt, perhaps
a tie, but no suit jacket. He said that the man with LIVINGSTONE
was dressed "more casually" with no suit jacket and no tie. He
said that LIVINGSTONE had a "somber" look on his face. When
asked by Mr. STEIN if he found LIVINGSTONE's dress to be unusual,
he said that he did not in that he had seen LIVINGSTONE dressed
similarly on The White House compound on previous occasions. He
said that the two men stopped momentarily at the ground floor-
door then exited. ABBOTT did not see which way they went once
they exited the west wing nor did he see if they entered a car
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parked nearby.

Responding to questions of Mr. STEIN, ABBOTT said that
while he was not "100 percent sure" that the man he saw carrying
the briefcase from the west wing was CRAIG LIVINGSTONE, he was
“75 to 80 percent sure". He added that he saw this same man,
whom he believed to be CRAIG LIVINGSTONE, later that same morning
near DAVID WATKINS’ office on the ground floor of The White House
west wing dressed in the same manner as the man he had seen at
approximately 7:00 am that morning. He added that he has no
reason to believe that this man was not CRAIG LIVINGSTONE. He
said that LIVINGSTONE has a "“somewhat distinctive look" with a
“large round face" and large build. ABBOTT further advised that
he was sure enough that this man was CRAIG LIVINGSTONE to have
identified him by name when he (ABBOTT) reported what he had seen
to his USSS superior later on the morning of July 21. He
explained that he advised USSS Inspector DENNIS MARTIN in a "one-
on-one conversation'" at approximately 10:00 am of the two men he
had observed carrying articles out of The White House. When
asked by Mr. STEIN why he advised Inspector MARTIN, ABBOTT said
he found this incident to be potentially significant in view of
FOSTER's recent death because he believed the articles being
carried out of The White House by these two men "could have'" or
"may have" been from FOSTER’s office.

When Mr. ABBOTT was asked by Mr. STEIN to describe the
man with CRAIG LIVINGSTONE he said that he was "not particularly
focused" on this man because he clearly recognized CRAIG
LIVINGSTONE and, knowing LIVINGSTONE’'s position in "White House
Personnel Security", he knew that he (LIVINGSTONE) was authorized
access to The White House west wing. He therefore assumed that
anyone with LIVINGSTONE on The White House compound was
officially authorized to be there. He added that this man’s
build and attire were somewhat covered by the box(s) he was
carrying. ABBOTT provided the following information regarding
the man he saw with LIVINGSTONE:

Sex: Male

Race: Caucasian

Age: 21-25 years

Hair: Dark brown or black

Height: Approximately 6 feet

Build: Medium =
Other Information: "Young looking“ and wore no

eyeglasses



-~

.
-

FD-302a (Rev. 11-15-83)

Continuation of FD-302 of

LR-35063 SUB A

BRUCE E. ABBOTT oy BI2AO8 s,

Responding to a specific question by Mr. STEIN, ABBOTT
said that he did not know who TOM CASTLETON was and that he had

never heard the name.

Officer ABBOTT was shown 212 color photographs of male
White House staffers previously provided to the Office of the
Special Counsel by The White House. Officer ABBOTT carefully
looked at each of these photographs and provided the follow1ng

observations: =

He identified a photograph of DAVID CRAIG LIVINGSTONE
as being CRAIG LIVINGSTONE and said the man depicted in this
photograph is the man he saw carrying a brown leather briefcase
out of The White House west wing at approximately 7:00 am on July
21, 1993. Officer ABBOTT, after viewing all of the photographs,
was unable to identify any of the men depicted in these.
photographs as being the man he saw with CRAIG LIVINGSTONE on the
morning of 7/21/93 carrying a box or boxes out of The White House

west wing. ‘

The following descriptive data regarding Officer ABBOTT
was obtained through observation and interview:

Name : BRUCE EDWARD ABBOTT
ggg : FOIA(b)(6)

SSAN - FOIA(b)(7) - (C)
Height: 5*10"

Weight: 185 1lbs.

Home address: S Griffin Court

Fredricksburg, VA 22407
Home telephone

number: 703-786-6280
Work telephone
number: 202-395-2020

In response to a question from Associate Special
Counsel STEIN, Officer ABBOTT said that he wants what he has told
Special Counsel personnel during his interviews to be held in
confidence.
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. BRUCE E. ABBOTT, Officer, Uniform Division, United
States Secret Service (USSS) was re-interviewed at the Office of
the Special Counsel, 1001 Pennsylvania Avenue, NW. Officer
ABBOTT was informed of the identity of Special Agent WILLIAM E.
COLOMBELL and advised that the purpose of the re-interview was to
clarify information that was previously provided by him. Mr.
MARK STEIN, an attorney with the Independent Counsel’s office was
also present and participated in portions of this re-interwview.

Officer ABBOTT stated that he feels certain that it was
Mr. CRAIG LIVINGSTONE who he observed on the morning of July 21,
1993 exiting from the West Wing elevator, basement level of The
White House and passing directly by him at post E-1. He also
feels certain that LIVINGSTONE was carrying a satchel type
leather briefcase, dark in color. Another unknown white male did
exit the elevator with LIVINGSTONE and was carrying some type of
a box. Both men exited the basement area of The White House
together, in a manner that led him to believe that they were both
involved in carrying out a related responsibility or job. He
added that he can’t recall whether they were conversing and
pointed out that it is possible that they just happened to be on
the same elevator at the same time and each was about his own
business but that was not his impression.

ABBOTT advised that in prior interviews, he believed he
stated that it was his impression they had come from the second
floor West Wing of The White House. He advised that on
reconsideration, he really can’t say this and any observation to
that affect would have been based only on the fact that as best
he recalls the elevator had run for a longer period of time
before it reached the basement level, thus suggesting to him that
the elevator had come from the second floor.

ABBOTT was informed that in prior interviews he had
stated that his observations of LIVINGSTONE in the basement level
West Wing occurred "around 7:00 am" (approximately 6:50-7:15 am) .
He was asked if he could further elaborate concerning the time
frame of his observations. He stated that to the best of his
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recollection, his observations of LIVINGSTONE and the second
unknown male occurred shortly after he came on duty at station
El; that would have been at approximately 6:45-7:15 am. He went
on to state that it is possible that his observations could have
been as late as 8:30 am that morning.

ABBOTT stated that to the best of his recollection, the
only individual that he spoke to regarding his observations was
Inspector DENNIS MARTIN of the U.S. Secret Service, Uniform
Division. He feels certain that he did not make his observation
known to anyone other than Inspector MARTIN and has no
recollection whatsoever of discussing these matters with any
member of the U.S. Park Police.

Mr. ABBOTT was asked if, since his prior interviews,
there was anyone else he could think of (either USSS personnel or
White House staffer) who might have also observed LIVINGSTONE
that morning. He could not think of anyone.

At the conclusion of the re-interview, Mr. ABBOTT was
shown the briefcase of VINCENT FOSTER and asked if it resembled
or was identical to the briefcase being carried by Mr.
LIVINGSTONE on the morning of July 21, 1993. He stated that the
briefcase shown to him did not resemble the briefcase that was
being carried by Mr. LIVINGSTONE.

The re-interview concluded with Mr. ABBOTT being shown
a number of photos of male White House interns who were working
at The White House as of July 21, 1993 (total of 50 separate
photographs). He was asked to review these photographs and was
unable to identify any one of them as resembling or being
identical to the person he saw with CRAIG LIVINGSTONE.
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Roger C. Adams, Counsel to the Deputy Attorney General,
appeared at the Office of the Independent Counsel, Washington,
D.C. as scheduled at 11:15 a.m. for interview. Mr. Adams was
advised of the identity of the interviewing agents and that the
interview was in connection with the events associated with the
inventory of Vincent Foster’s White House office after Foster’s
death on July 20, 1993. The agents were also assisted in this
interview by Carl Stich, Assistant to Independent Counsel, Robert
B. Fiske, Jr. Mr. Adams provided the following information::.

Adams said he had some notes regarding this issue that
he would be referring to during the interview. Those notes were
subsequently provided to the interviewers. Adams first heard of
Vincent Foster’s death on the morning of July 21, 1993 on the
radio. Later that morning, following a staff meeting in the
Deputy’s office which ended around 10:15 a.m., Phillip Heyman,
the Deputy Attorney General, pulled him aside and asked him to be
on standby to meet with the U.S. Park Police regarding a search
of Vincent Foster’s White House office. He was told that he
would be tasked with determining privilege issues, both executive
and attorney-client, for documents found in the Foster office.

Adams advised that he had been on detail assignment to
the White House Counsel office during the period February 1, 1993
through April 25, 1993. His office was located in the old
Executive Office Building, where most White House Associate
Counsel offices are located (other than those of Nussbaum and
Foster). Adams’ job on this detail was to assist in the wvetting
process with ethics review for White House nominees. Adams was
familiar with financial disclosure matters and government
conflict of interest rules. He was interviewed by Webb Hubbell
for this position. He reported directly to Bill Kennedy and Beth
Nolan of the White House staff. He was not involved with Vincent
Foster while on this detail. i

Adams advised that to the best of his knowledge he had
seen or met Vincent Foster on three occasions. The first
occasion was on February 1, 1993, his first day on the job to the
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detail to the White House Counsel office. He saw Foster in
passing sometime between 1:00 and 2:00 p.m., and introduced
himself to Foster. He noted Foster’s reaction was that of
someone meeting a career employee. Foster looked up and was
startled and vacant and a bit hesitant to say hello; it was not a
warm meeting. The second occasion was at a birthday party for
White House Counsel Nussbaum in Nussbaum’s office. He saw
Vincent Foster across the room at this party. However, Foster
didn‘t make an effort to say hello to Adams on this occasion.
Foster did not mix with guests and "work the room" like Nussbaum
did. The third occasion was not actually a meeting but merely
being in Foster’s presence. It occurred at the end of his detail
to the White House at a gathering for taking photographs. He
explained that he and others assigned to the detail to the White
House were with Nussbaum, Kennedy and others for a photo session
of five to ten minutes in Nussbaum’s office. Even though
Foster’s office is adjacent to Nussbaum’s, Foster did not come
out of his office to thank the group, but rather continued his
work in his office, thus verifying to Adams stories of Foster’s
intense nature.

Adams mentioned this detail assignment to the White
House to Heyman when he asked him to participate in the Foster
office search. They agreed that it probably didn‘t constitute a
conflict of interest; however, it was perhaps a perception
problem. Heyman said that he would check with the Attorney
General. At approximately 2:00 p.m., Adams received a phone call
from the Attorney General regarding a proposed meeting for Adams
with Charles Hume from the U.S. Park Police at the White House
for the search of Foster’s office. Adams again explained the
perception problem to the Attorney General, as he wasn’t sure
that the Attorney General and Heyman had had a chance to speak
concerning this situation. The Attorney General advised that she
would talk with Heyman. Adams was subsequently advised that it
would be okay to go to the White House and that David Margolis, a
career employee of the Department of Justice (DOJ), would also
attend. Adams noted that it was typical DOJ practice to have
more than one individual go to meetings on significant issues and
he did not think otherwise in this case.

Adams advised that he understood the purpose of DOJ
representation at the search was to determine privilege of
documents, both attorney-client and Presidential. It was
believed the White House would accept DOJ opinion regarding-this
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privilege over that of the U.S. Park Police. Adams did not know
if the White House had requested DOJ assistance or if DOJ had
taken the initiative to participate. Generally speaking, Heyman
was sending one of his people, Adams did not question his
motivation.

Wednesday Meeting, 7/21/93 at Nussbaum'’s Office:

At approximately 4:30-5:00 p.m., Margolis and Adams met
in Nussbaum’s office with the following individuals: Detective
Pete Markland and Charles W. Hume, U.S. Park Police; FBI Special
Agents Scott M. Salter and John K. Danna; Assistant Special Agent
In Charge (ASAIC) Donald A. Flynn, U.S. Secret Service; Cliff
Sloan, Steven Neuwirth and Bernie Nussbaum, White House Counsel’s
office. The main purpose of this meeting was to set the ground
rules for the search of Vincent Foster’s office. The search
would be conducted to locate any material or items which would
help determine if Foster’s death was a homicide or a suicide,
i.e., a suicide note. It was agreed that because of the lateness
of the day, the actual search would not be conducted until the
next morning, Thursday, July 22, 1993.

The procedure agreed to was that Margolis and Adams
would look at each document. Adams noted that there was an
extremely clear understanding that he and Margolis would review
the documents. He said he knew this because at one point
Neuwirth said that Nussbaum would look at the documents and
decide and Nussbaum responded, "No, no. The Department of
Justice will look." Also, Margolis had clearly said "this is
what we’re going to do" referring to the earlier comment that
they would review each document. Earlier in Heyman’s office,
Margolis had discussed this process with Heyman.

A U.S. Secret Service agent had been posted at the door
of the Foster office and it was agreed that to relieve this
individual, a special lock would be placed on the door. Only one
key would be available for this lock.

Also at this meeting, Nussbaum mentioned that on
Tuesday evening, July 20, 1993, he did a quick search of the top
of the desk in Foster’s office, looking for a suicide note. He
also indicated that other people had "“straightened up the top of
the desk" the morning of July 21, 1993. Nussbaum said that he
did not take anything out of the office. He added he saw a--
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maintenance employee take a wastebasket out of the office and had
ordered him to return this trash which was then placed back into

the office in a plastic bag.

It was agreed that they would meet the following
morning at 10:00 a.m. to conduct the search of Foster’s office.

Adams and Margolis left the White House after the July
21st meeting and returned to DOJ where Margolis briefed Heyman
regarding the results of this July 21, 1993 meeting. Margolis
and Adams also chatted with others in Margolis’ office regarding
the procedure agreed to. These individuals included Rod
Rosenstein and Cyndi Monaco. All were satisfied with the
procedure as established.

10:00 a.m. Meeting with Nussbaum, July 22, 1993:

Upon arriving in Nussbaum’s office on July 22, 1993 at
approximately 10:00 a.m., Nussbaum announced to Margolis and
Adams that he (Nussbaum) changed his mind regarding the
procedures to be followed for the search. Neuwirth may also have
been present for this change of plans announcement. Nussbaum
said that he would look at the documents found in Foster’s office
and determine their relevancy. Adams and Margolis argued with
Nussbaum regarding the change and said that under the new
procedure we will look very bad and that the change was a huge
mistake. The original process had been established to insure
that objective people would determine privileged documents.
Margolis and Adams had a reputation of not talking with the press
and for this reason had been selected for this assignment.
Nussbaum listened to the arguments. Margolis then said he was
going to call Heyman, and did so. He then handed the phone to
Nussbaum, who did more listening than talking during his
conversation with Heyman. Adams later learned that Heyman had
told Nussbaum that he was making a mistake. Margolis had
indicated that it was a White House mistake and would look bad
for them versus a Department of Justice problem. At the end of
the Nussbaum conversation with Heyman, Nussbaum indicated that he
would get back to Heyman. Adams and Margolis were asked to wait.

Margolis, being a smoker, spent much of the time
waiting with Adams outside and in the lobby. Nussbaum came down
at one point during the delay and said they should be sure not to
leave. Margolis and Adams also received word that they could-
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leave for lunch and did so to the 0l1d Executive Office Building
cafeteria. Thereafter, Nussbaum called them into his office.
Adams noted that he felt the arguments were getting through to
Nussbaum and that he appeared to be listening. The delay lasted
approximately two to two and a half hours. Adams speculated that
part of the delay was consultation with Neuwirth, but that part
of it could also have been with the President and/or First Lady.
He didn‘t know of anyone else who would keep the White House
Counsel waiting for such a long period of time.

Search of Vincent Foster‘’s Office, July 22, 1993:

The search of Vincent Foster’s office actually began at
2:00 or 2:15 p.m., July 22, 1993, and lasted for an hour or an
hour and ten minutes. The search was conducted by Nussbaum
picking up items or folders and announcing that "this is
privileged" or that it was something that Foster was working on
with other White House counsel. Adams did not remember Nussbaum
distinguishing between attorney-client and Presidential
privilege.

The briefcase found in the office was described by
Adams as being old and brown. It was down behind Foster’s desk
and a question arose whether Foster carried it back and forth to
work or not. Nobody seemed to know the answer to this question.
Nussbaum pulled several documents from the briefcase but the
other participants in the search never got to actually see that
the briefcase was empty. Adams did remember that nothing was put
back into the briefcase. He also remembered seeing what appeared
to be an airline ticket envelope being found in the briefcase.
He believed that most of the items found were personal in nature
and given to Foster’‘s family attorney.

At this point in the interview, Adams was shown a
diagram (attached) of Foster’s White House office and asked to
locate on it where the various members of the search team were
located during the search. He said that he and Margolis were
seated directly in front of the desk and to their left was FRI
Special Agent Scott Salter. Nussbaum sat in Foster’s desk chair
behind the desk, flanked on the left by Neuwirth and that Sloan
floated around back and forth behind the desk. Another
individual by the name of Roy Neal (phonetic) from the Rose Law
Firm and assigned with the White House Chief of Staff (McLarty)
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office to deal with property/security of the Foster office. Neal
spoke with Nussbaum on one or two occasions during the search and
came in and out of the office on several occasions. The Foster
family attorney was also "floating." Adams could not remember
the whereabouts of the other participants in the search.

Nussbaum searched the desk, credenza and bookcase.
Adams could not say if everything had been pulled out of. the
various drawers and compartments. Nussbaum was in total control
of the search. When asked about this, Adams replied "the judge
has ruled." He explained that this was not his first meeting
with Nussbaum and that he understood Nussbaum to be aggressive,
peppy and a fast talker.

Toward the end of the meeting, someone asked that the
computer be turned on. This request was denied by Nussbaum on
the grounds that privileged documents could be seen and secondly
that he didn’t think Foster used the computer very much and
therefore wasn’t going to turn it on.

Adams also remembers thinking at the time that there
were various drawers in tables in the office which hadn‘t been
looked in but he didn‘t think he would be effective by asking for
a search of these drawers at that point in the meeting. Adams
clarified that in looking for a note regarding Vincent Foster’s
death, they would be looking for anything that would shed light
on the matter, to include scandal or threat information. It was
an unspoken assumption that Nussbaum would show the Department of
Justice people and investigators anything related to Foster’s
death. Adams said that he was not sure he would have recognized
the names Madison or Whitewater at the time of the search.

Adams indicated that approximately four to five boxes
of material were located during the search. They were divided
into piles consisting of counsel work, which would have to be
"divvied up" among other White House Counsel attorneys and
personal papers of Vincent Foster, which would be given to the
Foster family attorney (consisted of less than one box), and that
very little, if anything, was given to the U.S. Park Police.
Adams did not personally review any of the documents.

No other locations outside Vincent Foster’s office were
searched. The plastic bag of trash replaced into Foster‘s office
was looked at by Nussbaum, but Adams doesn’t remember if anything
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was taken out of this bag. Adams does not remember any phone or
mail logs being located. With respect to incoming and outgoing
mail, he said that Nussbaum reviewed documents on top of the desk
at the beginning of the search and would have 1ncluded any such
items at that time. ;

Adams described the demeanor of the U.S. Park Police
and FBI as "not happy." They didn‘t say anything to Nussbaum,
but had indicated to him that they didn‘t like the delay in the
search. They were taking their lead from Margolis. Adams said
that at one point during the search, FBI Special Agent Salter
stood up to stretch and was told or asked by Sloan that "you’re
not looking at documents, are you?" Salter said that he was not.
Asked if this was done in a humorous way, Adams replied that at
the time, it was not taken as humor.

Heyman was advised by Margolis of the procedure
actually followed in the search. Heyman was not surprised. He
had left it that Nussbaum would call him back; however, Adams
believed that Nussbaum had not done this. Nussbaum not calling
had irritated Heyman, but not surprised him.

Other Information:

On Wednesday, July 28, 1993, at a 1:00 p.m. birthday
reception for Adams, Adams remembers Margolis calling him aside
to tell him about the finding of a note from Foster in the )
briefcase. Margolls had a transcription of the note which was
ultimately given to Floyd Clarke at the FBI.

At this point in the interview, Adams provided a copy
of his notes concerning a meeting with Tom Collier, Chief of
Staff for the U.S. Department of Interior‘s Secretary Babbit on
July 29, 1993. These notes detail Collier’s concern with the
U.S. Park Police investigation of the.Foster suicide and White
House involvement with same. These notes are attached to this

302.

Adams also noted that Heyman had asked him for a list
of what the White House Counsel had done which he or the DOJ
didn‘t like. This list was requested about July 29, 1993,
shortly after the meeting with Collier. Copies were given to
Heyman and Margolis and Adams kept one for himself. A copy of
these notes is also attached to this 302. s

’
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The first paragraph of the notes concerning the July
29, 1993 meeting with Collier describe a meeting held July 21,

Collier did not attend this meeting but was aware of it

and was concerned that Rose Law Firm alumni would be primarily

interested in protecting Vincent Foster’s reputation.

They could

possibly do this at the expense of the U.S. Park Police and
therefore Collier was standing up for his investigators. The
White House may have suspected leaks from the U.S. Park Police.

Margolis did not walk out of the search of Foster’s office was

that they wanted to get as much information as possible.

They

had been selected by Heyman for this job because of their
reputation for being circumspect and not leaking items to the
press and "being an individual who would do what I was told."

The following description of Adams was obtained through
observation and interview:

Name :
Title:
Race:
Sex:
DOB:
POB:
SSAN:
Address:

Phone:

Employment :

Roger C. Adams
Counsel to the Deputy Attorney General

White

Male

FOIA(b)(6)
FOIA(b)(7) - (C)

9016 Admiral Vernon Terrace

Alexandria, Virginia
(202) 514-2707 (work)
(703) 780-7266 (home)

22309

On Detail Assignment from the Criminal

Division since May 6,

1993. Total

employment at Department of Justice -
22 years. .-
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Meeting with Tom Collier, (208-7351) Chief of Staff for Secretary
Babbitt 7/29/93 DM and RCA

Told us of a meeting on Wednesday, July 21 at about 11:00 A.M. to
discuss how the investigation would be handled. Present were

David:Watkins

Bill Kennedy

Webb Hubbell

James Hamilton

Bernie Nussbaum '

Charles Hume, Park Police and probably Pete Markland (a Park Police
Detective)

George Stephenopolous, who went in and out and said have the Park
Police handle it as it would any other investigation.

This was the first indication David and I had of this meeting;

Next topic was DM and RCA told Collier of the Wednesday meeting
where we went over the ground rules for the search the next day

Told Collier of the Meeting between DM, RCA and Nussbaum on
Thursday morning at which Bernie said he would examine the
documents himself and we would not see themn. Told him how we
argued with Bernie that that was not a good idea, big mistake,
Nussbaum made us wait while he considered the question, and at
after 1:00 conducted the search with him and his staff only
actually seeing the documents.

Collier called the White House (probably yesterday 7/28

Received calls back from Roy Neill, McClarty's Deputy and BpiL
Burton (a Rose law firm alumni who may have been present during the
office search representing the Chief of Staff's Office. These
calls were defensive in tone, said the 1nvestlgatlon by the Park
Police was done routinely and if a screw up in the investigation

it was by the Park Police. It was probably at this point we
discussed the brief case. We told Collier there was no way
Nussbaum would have let the Park Police see it. *“We'd have had to
get it by force.” o5

Recommendations by Collier

1. Take investigation away from Park Police and give it to FBI.

Park Police can't handle this in his opinion both because they
can't handle the high level WH people (then who could) and because
they are capable of doing a stabbing in a Nat‘l Park but not a case
like this (Valid concern???) He said we have a window here to—-do
something before the press forces us to do it with inevitable
stories about the investigation being botched up because the note



wasn 't found.

2. If we don‘t do the preceding, do not allow the White House to
continue to call this a routine suicide investigation.

3. White House better get its act together to deal with adverse
press/public reaction.

His underlying thoughts are that this investigation was controlled
by Rose law firm persons who had as their first concern protecting
the name and memory of Foster. That is the way the press will play
it over the next few weeks. Naturally, this will make the Park
Police look bad. He also ,mentioned that Secretary Babbitt, said
to have great political instincts, believes WH Counsel will be in
real trouble over this whole investigation and is likely on the way
out.

Note found is being pieced together by Park Police lab. Collier
has a "suspicion” which he said was not backed by evidence that it
may have beeen torn by someone other than Foster.



In the late afternoon of Wednesday, July 21, we met in the
office of White House Counsel Bernard Nussbaum with Mr. Nussbaum,
Steve Neuwirth and Cliff Sloan of his staff, and representatives of
the FBI and Park Police to go over the ground rules for a search of
Mr. Foster's office. All agreed that because of the hour the
search would not begin until the next day. - At that point the
Secret:Service had stationed an agent by the door to Mr. Foster's
office and a Secret Service agent who was at the meeting announced
that a special lock would be placed on the door and that he
personally would hold the key to secure it overnight. However, Mr.
Nussbaum stated that he had already conducted a quick search of the
“top of the desk” the previous evening to see if he could find a
note. Moreover, other persons in the Counsel's office had entered
the office during early morning business hours. Specifically, Mr.
Nussbaum had allowed a secretary to enter the office to “straighten
up” the top of the desk, and cleaning personnel had entered to
empty a waste basket. Mr. Nussbaum or someone else in the
Counsel s Office noticed the basket being removed and had retrieved
the contents. They were in a plastic bag in the office.

At the Wednesday meeting there was agreement that the Justice
Department attorneys would look at each document or at least each
file to determine if it contained privileged material, in which
case it would not be examined by the Park Police or FBI. We would
not read the documents or make notes, but merely examine them long
enough to determine if they were covered by the attorney-client
privilege or possibly executive privilege. As an example of the
clarity of this agreement, Mr. Neuwirth at one point, apparently
trying to summarize it, said that “Bernie would look at each
document and determine privilege. If he determined no privilege,
it could be shown to the law enforcement officers.” He was
immediately corrected and Mr. Nussbaum agreed that the Justice
Department representatives would see the documents to determine
privilege. The next morning, however, Mr. Nussbaum had changed his
mind and said he would look at the documents and decide privilege
issues himself. The Justice Department attorneys pointed out that
that was inconsistent with the previous day's agreement and would
cause problems. We stated that the Counsel’s Office would be
better off to allow the Department attorneys to decide or at least
help decide, privilege issues, because that would allow the White
House to say that the issue was considered independently.
Moreover, we stated that we had been asked to undertake this
particular assignment at the White Houge in part because we had
reputations of not talking to the press or “leaking.” Mr. Nussbaum
did not immediately begin the search but waited for about two and
one half hours -- during which time he said he was considering
whether to allow us to see the documents -- before deciding that
only he and Associate Counsels Neuwirth and Sloan would see the
documents.

During the search, Messrs. Nussbaum, Neuwirth, and Sloan
stayed behind Mr. Foster's desk and examined documents pulled from
the desk, nearby credenzas, and a briefcase. No other persons
actually saw the documents. At one point during the search, Mr.



Sloan stated to an FBI agent who was standing: “You're not standing
to get a look at the documents are you?" The agent indicated he
was not, but sat down.  In the particular setting, the remark was
(to put it charitably) extremely offensive.

During the search, documents were removed from a briefcase.
As with documents taken from the desk and credenzas, Mr. Nussbaum
glanced at them quickly and made comments such as “these are

privileged, they're things we're working on in the office,“ or
“this has to do with something he was working on for the
President,“ or "“this is personal.” We were not able to see the
briefcase to see exactly what was in it. By the same token, we

‘could not see the drawers to see if all material had been accounted
for in them.

We asked to have the computer in Mr. Foster's office turned
on. Mr. Nussbaum said he did not know how to do so and, in any
event, he would not do so in our presence in case there wegre
privileged documents on the computer. He said he would have a
staff member examine the contents of the computer after we left.
(Press reports in morning newspapers of that day had stated,
without attribution, that no suicide note had been found on his

computer.)

The Washington Post subsequently reported on Friday, July 23,
that the search by Mr. Nussbaum had been "under the supervision" of
Justice Department lawyers. It is extremely likely that the White
House provided this characterization of the search.

I am not sure of the exact days involved, but there was a
delay of almost 24 hours between the time a note was found torn up
in the bottom of the brief case and notification of the Department.

On approximately July 28, 1993, we were informed by Thomas
Collier, Chief of Staff to Secretary of the Interior Bruce Babbitt,
that he had called the office of David Gergen at the White House to
express concern over White House lack of cooperation with the Park
Police investigation. He ultimately spoke to two persons, a Mr.
Burton, and Roy [Neal]l or [Neill], both of whom took a very
aggressive tone and stated that any foul-up in the investigation
was the fault of the Park Police, not the White House.
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ROGER C.<ADAMS, Counsel to the Deputy Attorney General,
U.S. Department of Justice (DOJ), telephone (202) 514-2707
(work), (703) 780-7266 (home), was interviewed at the Office of
the Independent Counsel, Washington, D.C. ADAMS was advised of
the identity of the interviewing agent and that the interview was
a follow-up to his interview with the Office of Independent
Counsel on April 12, 1994. CARL STICH, Assistant to Independent
Counsel, ROBERT B. FISKE, JR., assisted with the interview.--
ADAMS provided the following information:

In answer to a question regarding whether he and DAVID
MARGOLIS, also from the DOJ, went to the White House on July 21,
1993 with a plan for the search of VINCENT FOSTER’s White House
office, ADAMS replied he was not sure if PHIL HEYMAN, Deputy
Attorney General, DOJ, had talked with BERNARD NUSSBAUM, Chief
White House Counsel, at that time regarding the search. In any
event, there was quickly an agreement that MARGOLIS and ADAMS
would look at the documents found in FOSTER’s office. There was
no real disagreement about that. ADAMS was clear on this because
at one point, STEVE NEUWIRTH, Associate White House Counsel,
objected to the DOJ looking at the documents and NUSSBAUM and
MARGOLIS both indicated by either saying "no, no" or their body
language, that in fact MARGOLIS and ADAMS would be allowed to
look at the documents. ADAMS said there was no real "hammering
out" of the rules for the search at any meeting he attended on
July 21, 1993, e

ADAMS was asked if there had been any discussion -with
the U.S. Park Police (USPP) regarding the DOJ facilitating the
USPP relationship with the White House. ADAMS answered that
facilitate, yes, in a sense, but mostly though, the DOJ was
involved so somebody other than the White House Counsel’s office
could determine the issue of privilege. ADAMS did not know if
this had been clearly articulated to-the USPP. He said that he,
himself, had not done this. ADAMS said he had had a conversation
with Attorney General RENO regarding meeting with CAPTAIN HUME of
the USPP and conducting the search of FOSTER’s office on July 21,
1993. After this conversation, MARGOLIS joined the team and once
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at the White House, it then became clear that the search would
not be conducted that night as there was not enough time left and
the White House Counsel’s office staff was tired.

There were discussions regarding the USPP deferring to
the DOJ personnel. As an example, ADAMS said he remembered a
ride back to the Department and/or when walking with the USPP and
talking with them. He couldn’t recall the exact substance, but
it must have been regarding the circumstances of the search-of
FOSTER’s office.

ADAMS was asked if the Park Police were active
participants in dealing with the White House. ADAMS replied that
he remembered MARGOLIS and NUSSBAUM doing the talking. ADAMS
said that MARGOLIS probably said something to the investigators
to the effect that, "This sounds reasonable to me, what do you
guys think?" ADAMS couldn’t remember MARGOLIS doing exactly this
but said that MARGOLIS would "instinctively" make the
investigators feel comfortable by saying this type of thing.
ADAMS did recall a statement after the search during the ride
back to DOJ with the Park Police, wherein MARGOLIS said, "This is
not what we agreed to do."

ADAMS said he knew of only one meeting on July 21, 1993
regarding the procedures for the search. He is "reasonably
confident" that everyone in the room during that meeting signed
the list for attendance at the meeting. ADAMS had previously.
provided this list.

On July 22, 1993, NUSSBAUM announced at the search that
he, and not the DOJ or investigators, was going to look at the
documents. ADAMS cannot recall his exact words, but NUSSBAUM
made this clear. MARGOLIS then replied something to the effect
that, "BERNIE, you’‘re making a big mistake."

ADAMS was asked if there was a clear understanding with
the Park Police that they had to ask for documents to be put in
the pile for later review. ADAMS replied that during the search,
NUSSBAUM would say things such as, "This is privileged; this is
stuff he’s (FOSTER) working on for the President; this is
something personal; etc. Mostly, NUSSBAUM did not indicate the
subject matter of the document. He would, however, occasionally
identify something as being an airline ticket, etc. ADAMS did
not recall any discussion regarding the need for the Park Police
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to speak up regarding the placement of documents in certain
piles. He felt there was an understanding that if the Park
Police would express an interest in a particular item, that item
would be put in the review pile. He did not know if there was an
understanding that this pile was subject to further review for
privilege. ADAMS did not think that NUSSBAUM was claiming to
make an absolute final decision when he called out the placement
of any particular document.

ADAMS was asked if he recalled NUSSBAUM refusing any
request for document placement. ADAMS answered he did not but
that his recollection was not 100%.

ADAMS said that during the search there were plenty of
documents the Park Police didn‘t express an interest in. There
were some in which individuals in the room other than NUSSBAUM
said would be somehow relevant. There were also some documents
that NUSSBAUM deemed relevant. ADAMS said it was probably more
along the lines that NUSSBAUM would say, "This is not really
relevant, but maybe it is" and then put it in the pile for
review.

When asked about the search of the briefcase found in
FOSTER’s office, ADAMS could not recall whether or not NUSSBAUM
actually looked down into the briefcase to be sure it was empty.

ADAMS said it was his understanding that the search of
FOSTER’s office was more an intention to look at all documents in
the office versus a surface scan.

ADAMS said that the term "Whitewater" wouldn’t have
meant much to him at the time. He would have looked at a
Whitewater document at that time more from the standpoint of a
blackmail type crime against FOSTER hlmself rather than giving
it any other meaning.

ADAMS said the USPP was not vociferous in their
demands. There was no need for them to be so at the Wednesday
(July 21, 1993) meeting, as agreement had been quickly reached.
At the search itself on July 22, 1993, the Park Police didn’t
know about PHIL HEYMAN’s contacts with the White House regarding
the conduct of the search. It had been agreed that the DOJ would
stay for the office search, even under NUSSBAUM’s conditions,- so
that they would get at least a little information rather than



FD-302a (Rev. 11-15-83)

,~LR-35063

ROGER C. ADAMS on 6/8/94 , Page

Continuation of FD-302 of

leave and perhaps get nothing.

ADAMS again stated that there was quick agreement that
the Park Police would be in the room during the search of
FOSTER’s office. He did not recall an original understanding
that he and MARGOLIS would initially review the documents in
FOSTER’s office while the Park Police would conduct interviews of

White House personnel.
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ROGER C. ADAMS, Counsel to the Deputy Attorney General,
U.S. Department of Justice, telephone number (202) 514-2707 was
telephonically contacted as a follow-up to his previous
interviews. After being advised of the identity of the
interviewing agent and of the purpose of the interview, ADAMS
provided the following information:

He was asked if he ever received a copy of the U.S-
Park Police report concerning the death of VINCENT FOSTER, JR.,
Deputy White House Counsel who died July 20, 1993. ADAMS
answered that he had never been given a copy of this U.S. Park
Police report and, in fact, had never even seen a copy of the
report. He said he had not been given copies or seen any photos
in connection with the FOSTER death to include autopsy or death
scene photos.

ADAMS was asked if he had any contact with The White
House concerning the report or the photos and he answered no.

ADAMS suggested that perhaps DAVID MARGOLIS (Associate
Deputy Attorney General, U.S. Department of Justice), could
provide additional information concerning the Park Police report
and/or photos.
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Dr. Martin G. Allen, MD, 2121 Wisconsin Avenue, NW,
Washington, D.C. (telephone number 333-3833) was telephonically
contacted at his office and advised as to the identity of the
interviewing agent and informed of the nature of the inquiry.
After verifying the identity of the interviewing agent, Dr. Allen
agreed to be telephonically interviewed regarding the death of
Mr. Vincent Foster. Dr.-Allen provided the following
information:

Dr. Allen, who is a practicing psychiatrist with
offices at 2121 Wisconsin Avenue, NW, Washington, D.C. confirmed
the fact that he had previously informed U.S. Park Police (USPP)
officials that he did not render any professional services to Mr.
Vincent Foster and that Mr. Foster was not scheduled for an
appointment with him. He advised that since he does not have a
secretarial staff or receptionist and personally handles all
appointments, he is convinced that neither Mr. Foster nor any
intermediary contacted him for an appointment. He also stated
that he had no prior association with Mr. Vincent Foster or any
member of his family.

In response to a question regarding how, in his
opinion, his name was located in the possession of Mr. Foster
after his death, Dr. Allen believes that Dr. Oscar Mann, a
Washington, D.C. internist, was the source of this referral.
However he was unaware of the identity of the individual who- had
initially contacted Dr. Mann seeking his assistance for
psychiatric services.

{nvestigation on 5/11/94 at _Washington, D.C. File# _29D-LR-35063
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Robert Brian Almasy, Uniform Division, United States
Secret Service (USSS), was interviewed at the Office of the
Special Counsel, 1001 Pennsylvania NW. Officer Almasy was
informed as to the identity of the interviewing agent and
informed of the nature of the interview. He then provided the
following information:

He has been employed by USSS for almost 10 years and
has been assigned to The White House compound that entire time.
His regular assignment is to serve as relief for other USSS
Uniform Division Officers on posts guarding the two entrances
into The White House west wing, post E-1, the ground level post
which allows entry off of West Executive Avenue inside The White
House compound and post E-4 (west lobby) which allows entry into
the west wing from the 1st floor of The White House. He was so
employed at the time of Vincent Foster, Jr.’s death on July 20,

1993,

On July 20, he was assigned to work the 2:30 pm - 11:00
pm shift on posts E-1 and E-4. He said that for the most part
this was a "normal, routine shift". Officer Almasy said that he
first learned of Vincent Foster’s death when he received a phone
call from USSS Control Center while on post at approximately
10:00 pm. He said that while he cannot recall who telephoned
him, he does recall that the Control Center said that they had
learned that a White House staffer named Vincent Foster had been
found dead (no location given) and was calling him to ask if he
knew who Vincent Foster was. He stated that he looked up the
name on his list of White House staffers having access to the
west wing and found the name Vincent Foster and his title which
he gave to the Control Center. He said there was no further
discussion or explanation from the Control Center regarding this
matter. He said that he did not know Vincent Foster either
professionally or personally prior to his death but did know who
Vincent Foster was by sight in that he (Foster) often entered or
left The White House west wing through entrance E-1.

o
s

Officer Almasy stated that during his shift on post E—i'é

et
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éfgnd E-4 the evening of July 20 he did observe some White House

i staffers come and go through these two entrances, although he

i cannot recall any specifics regarding these individuals. He was
specifically asked if he recalled seeing Bernard Nussbaum, Maggie
Williams, and/or Patsy Thomasson enter or leave the west wing
that evening. He reiterated that he simply could not recall &
specifically whom he saw enter or leave the west wing that’ ‘

mevening&; He advised that he went off duty and went home at
approximately 11:00 pm.

Officer Almasy stated that he also worked the 2:30 -
11:00 pm shift on July 21 and sat on both posts, E-1 and E-4,
that evening. He said that during the early evening, _
approximately 5-5:30 pm, USSS Inspector Dennis Martin came to him
on post and said that a temporary post was being established
outside Vincent Foster’s west wing office. Officer Almasy
reported to this new post at approximately 6:30-7:00 pm where he
relieved USSS Officer Brent Chenery. Officer Almasy stated that
no one entered or placed anything in Vincent Foster’s office
while he was on duty there. He advised, however, that while he
was at this post there were "secretaries" as well as Bernard
Nussbaum standing near the door and engaged in conversation. He
advised that while he cannot recall many specifics of these
conversations, he does recall that they were discussing attending
Foster’s funeral in Arkansas.
P

Officer Almasy stated that at approximately 7:45-8:00 ..
pm a USSS Assistant Special Agent in Charge (perhaps Don Flynn),
a locksmith, and a USSS Technical Security Division employee
arrived at the door for the purpose of installing a lock. Almasy
said that he did not see the lock installed because shortly after
this group arrived, he was dismissed from this post at
approximately 8:00 pm by the Assistant Special Agent in Charge
present. Almasy returned to post E-4 in the west wing lobby
where he was on duty until 11:00 pm at which time he left and
went home.

' Officer Almasy advised that his office is located at
1310 L Street NW and his telephone number is 202-395-2020.



FD-302 (Rev. 3-10-82)

=4 =

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription “ /14 /94

MARI L. ANDERSON, Staff Assistant in The White House
Office of Personnel Security, telephone (202) 456-2345 was
interviewed at the Office of the Independent Counsel in
Washington, D.C. Also present was SSA WILLIAM T. GUYTON and
Independent Counsel attorney MARK STEIN. After being advised of
the identity of the interviewing agents and MARK STEIN and the
nature and purpose of the interview, ANDERSON provided the
following information:

ANDERSON advised that she was the staff assistant
working directly under CRAIG LIVINGSTONE in The White House
Office of Personnel Security on July 20, 1993. ANDERSON
described the Office of White House Personnel Security as an
informal office. She said that she was the 'only paid employee
who was not leaving soon. The rest of the people working in the
office were either soon to retire or were interns. She described
her relationship between herself and CRAIG LIVINGSTONE as
definitely one of supervisor to subordinate and said that they
did not operate as a team.

ANDERSON advised that on July 21, 1993 she arrived to
work at 9:00 am. LIVINGSTONE had been there early in the morning
and recalls his telling her that he had been up really late the
night before and had to be in really early that morning. She
recalled 7 or 8:00 in the morning as his arrival time at The
White House. She cannot recall whether it was 7:00 or 8:00 or-
whether he said "7 or 8:00". ANDERSON advised that she felt very
strongly that LIVINGSTONE would have told her if he had gone
anywhere but directly to The White House that morning. He would
generally explain what he had been doing in order to justify
whether or not he was feeling well or wanted to be bothered. She
said that he looked terrible that morning and after a while
wanted to sit quietly without interruption. It was a normal
course of their business relationship that she would "run
interference" and so he would explain to her what he had all been
doing. He told her that he had been at the FOSTER's residence
the previous night, that he had identified the body of VINCE
FOSTER, JR. and he did not mention anything about being at the
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FOSTER residence earlier the morning of July 21.

With regard to a memorandum entitled "REPORT FROM CRAIG
LIVINGSTONE" dated July 21, 1993, comprised of approximately one
and a half pages of typed written paragraphs which purport to
chronicle LIVINGTONE's activities on July 20 and 21, ANDERSON
knows that she did not type this document. Having been shown a
copy of it, she said that it looked familiar but she can not say
whether it is familiar to her from having seen it in July of--1993
or from her recent exposure to the memorandum. She went on to
explain that she has searched for this document three separate
occasions with no success.

The first occasion was in March 1994 when the Office of
the Independent Counsel served The White House with a general
subpoena for documents. At that time, the Office of Personnel
Security was searched for all documents thought to be responsive
to the subpoena. She does not recall seeing it at that time.

The second incident was at a request by LIVINGSTONE to her
personally to search the office for anything that had FOSTER’s
name on it or related to his death and papers. ANDERSON said
that at that time, she went through every file folder, every
drawer, every disk and the hard drive in the office searching for
anything that fit that description. She said that she did this
the week of May 16, 1994. She said that LIVINGSTONE said that he
remembered there was a memo that talked about what had happened
that day that he had written. It did not ring a bell with her at
the time and she never found anything like that. Based on her
extensive search of the office for that memo specifically at that
time she does not believe that the memo was done anywhere in The
White House Office of Personnel Security. The third time that
she searched again for the memo was approximately two weeks after
the second search (some time the beginning of June 1994.) when
LIVINGSTONE again asked her to double check. It was at that time
that LIVINGSTONE showed ANDERSON a copy of the memo that was also
shown to her by writer. At that time LIVINGSTONE also showed her
some handwritten notes that he had.

ANDERSON said that LIVINGSTONE could type but not very
well and has only received a computer for his desk within the
last month. ANDERSON said that she does not recall LIVINGSTONE
saying that he was going to do a chronology that day but she ~
remembers there was general talk about the chronology of what had
happened among individuals in the office.
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ANDERSON said that she does not recall any movement of
materials in the day (and days) after VINCE FOSTER’s death. She
explained that LIVINGSTONE does not move material for people.
She said that he does not consider it his job or the Office of
Personnel Security’s job to do such tasks. There are also
security considerations that he has articulated, in that one can
be moving materials that one doesn’t know what they are from one
area of The White House into another that may not be appropriate
for security reasons. She said that there was also a little.-bit
of "pompousness" in his attitude that he won’t move boxes. She
said that she knew of nobody in The White House that he would not
say "no" to if they asked him to move something. And when asked
if there was anybody in The White House that he felt so loyal to
he would not want to say "no" to, she said that he was
particularly loyal in a "corny" sort of fashion to the First
Family, implying that the President and First Lady might be
exceptions.

ANDERSON advised that she knows of nothing moved the
night of July 20 or in the several days thereafter either from
The White House or from the Counsel’s office. She was not able
to speculate whether or not the Counsel’s office would have been
able to tell LIVINGSTONE to move something but commented that the
Counsel‘s office was the direct supervisory entity of the Office
of Personnel Security. With regard to black binders, ANDERSON
commented that they are throughout The White House.

ANDERSON said that she does not know where LIVINGSTONE
was between his time of arrival at The White House the morning of
July 21 (sometime between 7 and 8:00 am) and when she first saw
him that morning (sometime between 10 and 11:00 am). She assumed
he was somewhere in the Counsel office but he could of been
anywhere. She advised that LIVINGSTONE parks on the eclipse
right in the very front spot. The Secret Service lets him park
there because they like him. She further opined that the morning
of July 21, LIVINGSTONE "looked horrid". It was a fairly quiet
day and she remembers that he did sit quietly at his desk working
on something in the afternoon but she doesn’t know what and she
couldn’t remember when. ANDERSON usually left for the day
between 6:30 and 7:00 pm. She could not recall when LIVINGSTONE

left that day.

ANDERSON speculated that, from what she observed of
LIVINGSTONE and the other subordinates in the Office of Personnel
Security, LIVINGSTONE would be likely to task LUIS COLON, LISA
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WETZL, and MELISSA EVANTASH, in that order of preference, for
small tasks such as typing a memo for him or doing an errand.
She advised that COLON was used a lot to run errands and do
physical things and that he arrived to work at 9:00 to 9:30 on
July 21, 1993 as he usually did.

ANDERSON said that people can only move freely and
unescorted between the OEOB and The White House if they have a
"hard" pass. She said the only interns she knew of who are .
present in the early morning hours (prior to 6am) are those who
prepare the press clippings and they are restricted to their
office space in the OEOB.

During the interview ANDERSON provided the following
information about herself:

DOR : FOIA(Db)(0)

POB: FOIA(b)(7) - (C)

SSAN:

Home Address: 2727 29th Street, NW Apt. 236
Washington, D.C. 20008

Home Phone: (202) 667-1923

Position: Staff Assistant, White House

Office of Personnel Security
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MARI LYNN ANDERSON was interviewed in the offices of
the Office of the Independent Counsel (OIC), 1001 Pennsylvania
Avenue, N.W., Suite 490 North, Washington, D.C. Assistant
Counsel BRETT M. KAVANAUGH, OIC, participated in the interview of
ANDERSON. After being advised of the official identities of the
interviewing agents and the nature of the interview, ANDERSON
provided the following information: _—

After she graduated from the University of Georgia in
1991, ANDERSON went to work in the office of presidential
candidate AL GORE in Little Rock, Arkansas. During August 1992,
ANDERSON was a volunteer in Mr. GORE‘s office but did not travel
with the campaign. From September 1992 through November 4 or 5,
1992, ANDERSON worked with LAURA SPINING and ROY NEEL of Mr.
GORE’s staff handling correspondence and archiving of materials.

ANDERSON came to Washington D.C. in November 1992 and
began working for the inaugural committee organizing the
ceremonies and balls held in conjunction with the inauguration of
President BILL CLINTON. ANDERSON was working at the inaugural
committee when she was offered a position in the White House
Office of Personnel Security (WHOPS) by CRAIG LIVINGSTONE.
ANDERSON accepted LIVINGSTONE’s offer and she began working at
the WHOPS on February 17, 1993. LIVINGSTONE was personally
responsible for hiring ANDERSON for her position at the WHOPS.

ANDERSON had met LIVINGSTONE for the first time when
she was still in college and was working at the Democratic .
National Convention in Atlanta, Georgia in 1988. ANDERSON had an
internship which enabled her to work at the convention, and she
worked with LIVINGSTONE for approximately two weeks at that time.
LIVINGSTONE prefers to fill positions on his staff with former
interns or other people who have worked for him in the past.

NANCY GEMMELL previously held the staff assistant

position which is currently held by ANDERSON. GEMMELL was a
career employee at the White House and had been serving there
since the administration of President LYNDON JOHNSON. She was
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allowed to remain in her position until she retired from federal
service in mid-1993.

On July 21, 1993, ANDERSON arrived for work at
approximately 9:00 a.m., and GEMMELL was already at work in the
WHOPS office. GEMMELL typically arrived at work by 8:30 a.m. at
the latest. Several interns, including LISA WETZL, MELISSA
EVANTASH, LUIS COLON, and ANTHONY AOUDE, were also at work in the
WHOPS office that day. During a conversation that morn#eg,
GEMMELL told ANDERSON that LIVINGSTONE had been at the White
House very early that morning or had called into the office very
early that morning. GEMMELL asked ANDERSON to tell the interns
working in the WHOPS about the suicide of Deputy White“House
Counsel VINCENT W. FOSTER, Jr. the preceding night, and she
instructed ANDERSON to refer all calls about FOSTER’s death to
other offices at the White House. When GEMMELL told ANDERSON
about FOSTER’‘s death; GEMMELL mentioned that LIVINGSTONE had gone
out the preceding night to identify FOSTER’‘s body and had been up
late.

ANDERSON does not know if GEMMELL saw LIVINGSTONE in
the office earlier in the morning of July 21 or if LIVINGSTONE
had only called in to the WHOPS office. ANDERSON does not know
with certainty what time GEMMELL arrived at the WHOPS office that
morning. GEMMELL usually drove to work with her husband BILL,
who was employed in the calligraphy section at the White House.

The first time ANDERSON saw LIVINGSTONE on July 21,"
1993 was at approximately 10:00 a.m. in the WHOPS office.
ANDERSON had not observed LIVINGSTONE when he actually entered
the office. ANDERSON recalls LIVINGSTONE saying that he had been
at the White House complex at approximately 7:00 a.m. on July 21,
1993. Her recollection of LIVINGSTONE‘s remark in this regard
stems from a conversation they had that same date. ANDERSON
believes there is a sixty percent chapce that she is correct in
recalling that LIVINGSTONE told her that he had been at the White
House complex early on July 21, 1993.

During a subsequent conversation that morning,
LIVINGSTONE told ANDERSON that he had gone to a hospital to
identify FOSTER‘s body. LIVINGSTONE also mentioned that he had
gone to the FOSTER residence in order to deal with an entourage
of media people.

Later on July 21, 1993, LIVINGSTONE told ANDERSON that
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he wanted her to begin wearing a pager due to the difficulty he
had experienced in attempting to locate her the previous evening
following the death of FOSTER. LIVINGSTONE said he had wanted
ANDERSON to go-to the FOSTER residence the night of July 20 to
screen off members of the media, but LIVINGSTONE had been unable
to contact ANDERSON because she was not at home that evening.
LIVINGSTONE did not make any similar statements about having
wanted ANDERSON to go to the FOSTER residence the morning of July
21, 1993. ANDERSON‘s roommate at that time told ANDERSCN*that
LIVINGSTONE had not conveyed any sense of urgency when he called
ANDERSON‘s residence the night of July 20, 1993.

After LIVINGSTONE had retained his attorneys~and was
attempting to reconstruct his activities on July 21, 1993, he
asked ANDERSON if she remembered what he had done that day.
ANDERSON told him that she remembered him saying that he had been
at the White House at 7:00 that morning. LIVINGSTONE did not
attempt to change or correct ANDERSON‘s recollection since it was
apparent to ANDERSON that LIVINGSTONE did not know himself what
time he had arrived at work that morning. ANDERSON does not
recall what LIVINGSTONE said he had been doing that morning.
ANDERSON does not recall LIVINGSTONE saying anything about being
at the FOSTER residence that morning, but she does recall
LIVINGSTONE mentioning that he had been at the residence the
night before, i.e., July 20, 1993.

- During July 1993, the WHOPS was organizationally under
the purview of Associate Whlte House Counsel WILLIAM H.
KENNEDY III. In March 1994, Associate White House Counsel BETH
NOLAN was given respon81b111ty for the WHOPS.

ANDERSON believes that LIVINGSTONE first learned of
FOSTER’s death when he was contacted by officials of the National
Park Service. ANDERSON believes it is traditional for the White
House security director to be the individual who goes out to
positively identify the bodies of high-ranking White House
officials who have died.

KENNEDY frequently called the WHOPS to check on the
status of matters being handled by WHOPS personnel. These calls
were usually of a routine nature because KENNEDY's position
required him to be knowledgeable about the status of background
investigations being conducted on members of the White House
staff. KENNEDY would usually call about problems or issues-which
arose in the course of a background investigation.
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LIVINGSTONE had a habit of calling either KENNEDY or
NOLAN and telling them that he needed something from them as soon
as possible even when a qu1ck response from them was not really

necessary.

When LIVINGSTONE first began looking for his memorandum
containing a chronology of his activities on and about July 20,
1993, he had no clue who had typed the memorandum and he did not
have a copy of it. Due to the amount of effort being exXpended to
locate the memorandum, ANDERSON sensed that the memorandum was a
critical area as was the fact that the memorandum could not be
found on a disk or hard drive of a computer.

~
<

ANDERSON used to type documents for LIVINGSTONE and she
believes she would most likely have been the person who would
have typed a chronology memorandum for LIVINGSTONE on July 21,
1993. ANDERSON has heard that the original memorandum was found
on a computer in the White House Office of Administration, which
is located on the ground floor of the West Wing of the White
House.

There was a safe in the office of White House Counsel
BERNARD NUSSBAUM which his executive assistant, BETSY POND, was
sometimes unable to open. On occasion, LIVINGSTONE or TONY
MARCECA, who was detailed from the Department of Defense to the
WHOPS, would go over to the White House Counsel’s Office suite to
open the safe.

LIVINGSTONE lives by himself in a one bedroom
condominium in Chevy Chase, Maryland and owns an Acura automobile
and a Volvo automobile. He has had social relationships with a
number of female members of the White House staff as well as with
women from outside the government. LIVINGSTONE used to be very
good friends with MICHAEL JONES, who has served as a director in
a farming and 1rrlgat10n program at the United States Department
of Agriculture since May or June of 1993. However, LIVINGSTONE
declined to serve as best man at JONES’s wedding, and LIVINGSTONE
and JONES no longer have much contact with each other. SARA
HADLEY RUSSELL is a friend of LIVINGSTONE and lives directly next
door to him. RUSSELL is a consultant who has had a contract with
the Small Business Administration (SBA) and another contract with
the United States Olympic Committee in Colorado Springs,

Colorado. RUSSELL also worked on the California inaugural ball
with an individual named JOHN HOYT.
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LIVINGSTONE‘s telephone number at home formerly was
(301) 654-5478. However, LIVINGSTONE told ANDERSON that the
press had learned of that number so he had his telephone number
changed to a new number which is not known by ANDERSON.

In approximately May or June of 1994, ANDERSON began to
have problems with LIVINGSTONE. LIVINGSTONE asked the employees
of the WHOPS who had been working there on or about July 20, 1993
to assist him in reconstructing the events of that day. DERSON
recalls that LIVINGSTONE made this request of the staff shortly
after he retained private attorneys to represent him regarding
the pending OIC investigation. Specifically, there was friction
between ANDERSON and LIVINGSTONE when ANDERSON declined to be
interviewed by LIVINGSTONE's attorneys unless her personal
attorney could be present during the interview. ANDERSON told
LIVINGSTONE that she was not comfortable with a format under
which she would be interviewed by attorneys protecting
LIVINGSTONE‘s interests with no one else present to look after
ANDERSON‘s interests.

LIVINGSTONE told ANDERSON that someone had identified
him as removing documents from the West Wing, and he said it was
very important for him to find out what time he had arrived at
work on July 21, 1993. LIVINGSTONE handled the submission of a
request to the United States Secret Service for a copy of a
computer printout which reflected the time when LIVINGSTONE
entered the White House compound on that date. )

LISA WETZL may have spoken to LIVINGSTONE's attorneys
but ANDERSON is not certain. LIVINGSTONE's attorneys attempted
to contact MELISSA EVANTASH, but ANDERSON is not certain if they
were successful. ANDERSON was concerned about the attorneys
calling EVANTASH because EVANTASH’s father had just passed away
and there were also problems involving EVANTASH’s mother and
other people. ANDERSON does not know- if the attorneys contacted
either LUIS COLON or ANTHONY AOUDE. ANDERSON does not believe
any of the staff members of the WHOPS other than she would have
refused to speak with LIVINGSTONE’s attorneys.

On August 22, 1994, ANDERSON and LIVINGSTONE had a
conversation about ANDERSON leaving her employment in the WHOPS.
Both ANDERSON and LIVINGSTONE recognized that there had been a
tension between them ever since she had declined to speak with
his attorneys. When LIVINGSTONE proposed that ANDERSON be -
prepared to cease her employment at the WHOPS in November 1994,



OIC-302a (Rev. 8-19-94)

O. --35063

MARI LYNN ANDERSON on  9/30/94 | b

Continuation of OIC-302 of

ANDERSON suggested that the effective date be moved up to
October 1, 1994. The day of this interview (September 30, 1994)
is ANDERSON‘s final day working at the WHOPS through mutual
agreement between ANDERSON and LIVINGSTONE. ANDERSON has not
been discharged and her departure was mutually agreed upon.
ANDERSON will continue to work at the White House as a volunteer
in another area.

——
LIVINGSTONE does not usually write memoranda on events
which have occurred. ANDERSON has no knowledge of LIVINGSTONE
saying that someone else had instructed him to generate the
memorandum in which he provided the chronology of his activities
on and about July 20, 1993. LIVINGSTONE recalled that he had
written the memorandum because of the nature of the incident.

On July 21, 1993, LIVINGSTONE was "wound tight" all
day. LIVINGSTONE received a telephone call in the WHOPS office
from someone and then left the office. ANDERSON does not know
from whom LIVINGSTONE received the telephone call. LIVINGSTONE
spent most of that afternoon outside the office. There were
several calls that day from the White House Counsel’s Office to
the WHOPS, but this number of calls was not unusual given the
quantity of work shared by the two offices. ANDERSON spoke to
NUSSBAUM’s assistant, BETSY POND, once that day, and WILLIAM
KENNEDY called the WHOPS once or twice. No inquiries, whether by
telephone call or fax, came into the WHOPS that day regardlng the
death of FOSTER. 3

Approximately two to three weeks after FOSTER‘s death,
LIVINGSTONE and ANDERSON drove out to the Anacostia section of
Washington, D.C. to pick up FOSTER‘s automobile from an impound
lot. LIVINGSTONE drove back to the White House in FOSTER’s
automobile while ANDERSON drove LIVINGSTONE's car.

LIVINGSTONE’s parents live -in the Maryland suburbs of
Washington, D.C., and he has a brother who is employed at the
United States Department of Energy in the Washington, D.C. area.

ANDERSON knows of no employees who work in offices near
or adjacent to the WHOPS, who arrive at work very early, and who
might have been in a position to observe LIVINGSTONE’‘s activities
on July 21, 1993. Because the doors to offices in the 014
Executive Office Building, including the WHOPS, are usually kept
closed, it is generally not possible for passersby in the hallway
or staff members in other offices to know with certainty which
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WHOPS staff members are in the WHOPS at any given time.

No one coached ANDERSON prior to her interview by OIC
investigators. LIVINGSTONE knew that OIC investigators had been
attempting to reach ANDERSON because he became aware of
telephone messages left for ANDERSON at the WHOPS. After
ANDERSON was first interviewed by OIC investigators, LIVINGSTONE
asked ANDERSON what had been discussed, but ANDERSON decl%ned to
tell LIVINGSTONE anything about her interview. LIVINGSTONE .-
indicated to ANDERSON that he believes he is being made a
scapegoat or that someone on the White House staff is out to get
him. 5

When asked for her personal opinion as to whether
LIVINGSTONE was involved in the movement of documents on July 21,
1993, ANDERSON responded that she has a gut feeling that
LIVINGSTONE may have moved documents.

Nobody with whom ANDERSON is familiar at the White
House knows how LIVINGSTONE got his job at the WHOPS. ANDERSON
believes that LIVINGSTONE could not get a position with the
presidential campaign because he had been blackballed, but
ANDERSON does not know who may have been responsible for the
blackball. LIVINGSTONE performed some advance work for Vice
President GORE, but LIVINGSTONE was not part of the first-line
campaign staff.

There were three telephone lines in the WHOPS in July
1993 with the following numbers: (202) 456-2345, (202) 456-2346
and (202) 456-2849. LIVINGSTONE described telephone number
(202) 456-2849 as his private line when he provided the number to
people, but this number was actually just another number for the
WHOPS. LIVINGSTONE had a secure telephone on his desk which he
used for many of his calls. LIVINGSTONE had this secure
telephone moved to his desk from its-former location in the
vault. LIVINGSTONE’s older model secure telephone has been
replaced by a newer model.

EDGAR BUENO was a paralegal who formerly worked with
WILLIAM KENNEDY and BETH NOLAN in the White House Counsel’s
Office. BUENO was primarily a paralegal working for KENNEDY, but
he also worked for NOLAN and FOSTER. BUENO is currently a law
student at the George Washington University National Law Center
in Washington, D.C. T
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ANDERSON knows of no one who can advise whether
LIVINGSTONE was at the 0ld Executive Office Building early in the
morning of July 21, 1993.

ANTHONY MARCECA, who was the individual detailed to the
White House from the Department of Defense, arrived at the WHOPS
in August 1993 and worked there through February 1994.

When asked to identify any persons who may have helped
LIVINGSTONE move boxes on the morning of July 21, 1993 based on
either their roles at the White House or their relationships with
LIVINGSTONE, ANDERSON furnished the names of LUIS COLON, ANTHONY
AQUDE, and TOM CASTLETON.

Based on observation and interview, ANDERSON is
described as follows:

Name: MARI LYNN ANDERSON

Sex: Female

Race: White

Date of Birth:

Place of Birth: FOIA(b)(6)

Social Security }
Account Number: FOIAGBIT)= 6

Address: 2727 29th Street, N.W.

Apartment 236
Washington, D.C.
Home telephone: (202) 667-1923
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BERYL FRANKLIN ANTHONY, JR., former U.S.
Representative, Fourth District, Arkansas, was interviewed
regarding events surrounding the death of VINCENT W. FOSTER, JR.
FOSTER was the former Deputy Counsel to the President, The White
House, Washington, D.C. (WDC). ANTHONY was interviewed in the
presence of his attorney, JAMES HAMILTON of the law firm of
Swidler & Berlin, 3000 K Street, N.W., WDC. Also part1c1pat1ng
in the interview was Mark Stein, Attorney, Office of the .
Independent Counsel (OIC). The interview was conducted at the
Office of the Independent Counsel, 1001 Pennsylvania Ave., N.W.,
WDC. After being appraised of the purpose of the interview and
the identities of all participants, ANTHONY thereafter provided
the following information:

ANTHONY was the brother-in-law of VINCENT W. FOSTER,
JR. He is married to SHELIA ANTHONY, FOSTER’s sister. FOSTER
was described to be a quiet man when it came to the expression of
his opinion of issues. FOSTER lived with ANTHONY and his wife,
SHELIA, for approximately 90 days upon his arrival in Washington.
FOSTER came to Washington as part of the Clinton Administration
on January 20, 1993.

FOSTER rarely talked about his work, but did mention to
ANTHONY his concern regarding the White House Travel Office
affair. Most of the Travel Office related conversation occurred
in bits and pieces between FOSTER, ANTHONY, and other
individuals. The thrust of FOSTER’s discussions regarding the
Travel Office, centered around the Federal Bureau of
Investigation (FBI) lying in its report to the Attorney General
regarding the Travel Office investigation. ANTHONY had no
reason to believe that the FBI misrepresented its position to the
Department of Justice. FOSTER never relayed to ANTHONY what the
FBI lied about.

-
-

ANTHONY thought that FOSTER’s statement regarding the
FBI lying, was an uncharacteristic statement to have been made by
FOSTER. The reason ANTHONY specifically recalls this particular
assertion is that it was so uncharacteristic of FOSTER that it
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made an impact on ANTHONY. ANTHONY was only cursorily familiar
with the White House Travel Office affair. Most of his knowledge
was gained through newspaper reports. ANTHONY thought that
FOSTER's remarks regarding the Travel Office and the veracity of
the FBI's report to the Attorney General might have been in
regards to WILLIAM KENNEDY, another member of the White House

Counsel‘’s office.

FOSTER’s statement regarding the FBI lying, was a -
contemporaneous statement recalled to have been made prior to the
White House issuing its own report of the Travel Office affair.
ANTHONY recalls FOSTER making his statement about the FBI on more
than one occasion. At no time did ANTHONY ask any follow-up
questions with regards to FOSTER’s opinion about the FBI.

In addition to the White House Travel Office affair,
ANTHONY was aware that FOSTER was troubled by a series of
editorials that were written about him in the Wall Street Journal
newspaper. ANTHONY was under the impression that the newspaper
articles bugged him more than did the Travel Office affair.
According to ANTHONY, this appeared to be the case whenever
FOSTER made any comments in ANTHONY’s presence. FOSTER would
frequently discuss the Wall Street Journal articles with SHELIA
and with BERYL ANTHONY. FOSTER was of the opinion that the Wall
Street Journal articles were written with the intent to ruin the
Clinton Administration and furthermore thought that they were
written with a sense of willful maliciousness. FOSTER viewed -the
Wall Street Journal articles as tearing his reputation down in an
almost "smirky way." ANTHONY advised FOSTER to forget about the
articles. FOSTER was described to have been unable to cope with
the criticism of the Washington press corp. FOSTER came from a
background of praise and adoration and the criticism was quite
foreign to his previous experience.

-

ANTHONY initiated several conversations with FOSTER to
try to get him to put everything back into perspective and not
take these articles too seriously. ANTHONY recalls the Wall
Street Journal articles occurring at about the same time as the
White House began to receive criticism for the nomination of ZOE
BAIRD for the position of Attorney General. Also in the press at
this time were stories regarding BAIRD, the White House Travel
Office and other issues for which the Clinton White House was.
under a great deal of criticism. FOSTER rationalized these ~
problems to be his fault. It was at about this time that ANTHONY
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began to detect depression on the part of FOSTER. SHELIA ANTHONY
asked BERYL ANTHONY to talk to FOSTER about this condition.

BERYL ANTHONY would try to make contact with FOSTER to console
him during this time period. ANTHONY believes that FOSTER was
upset regarding the loss of control that he had as part of the
political forum in WDC. ANTHONY thought that FOSTER carried too
much of the burden for criticism received by the Administration
on his (FOSTER’s) shoulders. ANTHONY was able to describe
FOSTER’s condition as depression in that | EOU“bN@

OtAtbY7Y—(C)

BERYL ANTHONY was aware that his wife, SHELIA ANTHONY,
encouraged FOSTER to seek professional help for his condition.

ANTHONY found out later that FOSTER had gotten medical
advice in Little Rock. ANTHONY recalled that FOSTER’s depression
occurred sometime after his (FOSTER’s) initial 90 day stay with
the ANTHONYs. This whole depression episode probably started
prior to FOSTER’s wife moving to WDC.

FOSTER became increasingly alarmed at the threats made
by Republican lawmakers in area newspapers regarding holding
hearings on the Travel Office matter. FOSTER felt he needed
counsel if hearings did occur. He feared that his role at the
White House may become adversarial as a result of the Travel .._
Office matter. On July 12, 1993, BERYL ANTHONY gave FOSTER the
names of three attorneys he could utilize in the event Congress
held hearings on the Travel Office Affair. ANTHONY did not
recall the names of the attorneys.

ANTHONY did not recall FOSTER ever discussing
Whitewater or Madison Guaranty.

-

With regard to knowledge of guns possessed by FOSTER,
ANTHONY advised that one Thanksgiving his father-in-law showed
him a weapon that belonged to his (FOSTER SENIOR'’s) father. This
occurred approximately 25 years ago. ANTHONY advised that he did
not have any weapons in his home.

ANTHONY was aware that LISA FOSTER, FOSTER’s spouse
knew of a gun in the FOSTER home in Little Rock. LISA FOSTER
asked ANTHONY to take possession of the gun. According to ~~
ANTHONY, there was no ammunition in the gun he took possession
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of . ANTHONY was unable to identify from a USPP photograph the
gun located at the death site where FOSTER’s body was located.
ANTHONY was also shown the gun that was found at the death site
and he was unable to identify it as the one belonging to the

FOSTER family.

ANTHONY is convinced that press reports and the
viciousness of the WDC political establishment was what
contributed to FOSTER’s death. 1In ANTHONY’s opinion, FOSTER:!s
role as Deputy Counsel to the President caused his demise.
ANTHONY provided no further information of investigative value.
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SHEILA FOSTER ANTHONY was interviewed at the United
States Department of Justice, Washington, D.C., where she serves
as Assistant Attorney General for Legislative Affairs. JAMES
HAMILTON, who is associated with the law firm of Swidler &
Berlin, Washington, D.C., and who is representing the FOSTER
family, was present during the interview. Also participating in
the interview were MARK STEIN and CARL STICH, Associate-€ounsels
with the Office of the Independent Counsel, Washington, D.CT
After ANTHONY was advised of the official identities of the
interviewing agents and that the interview pertained to the
circumstances of the death of her brother, VINCENT W. FOSTER,
JR., on July 20, 1993, she furnished the following information:

Among the duties of the Office of the Assistant
Attorney General for Legislative Affairs are the clearance of
bills before they are forwarded to the Office of Management and
Budget and a role in the selection of nominees for positions as
United States Attorneys, United States Marshals and Federal
Judges. ANTHONY's office also corresponds with Congress and
assists in attempting to advance legislation which is regarded as
important to members of Congress.

ANTHONY has not been interviewed previously by either
the United States Park Police (USPP) or the Federal Bureau of
Investigation (FBI) regarding the death of her brother.

ANTHONY has no personal knowledge regarding the gun
which was found with the body of VINCENT W. FOSTER, JR.

ANTHONY’s father, VINCENT W. FOSTER, owned a number of handguns,
rifles and shotguns. The elder MR. FOSTER was very ill with
cancer approximately two years ago, and he eventually died as a
result of the disease in June 1991. 'Prior:to:his death, the.
elder MR. FOSTER had hinted to other family members that he might
use a weapon to take his own life% <Either VINCENT FOSTER, JR. or
ANTHONY’s sister, SHARON BOWMAN, or possibly both of them removed
the guns owned by the elder MR. FOSTER from his home in Hope,
Arkansas. ANTHONY recalls that the guns were removed from the
house sometime during the period of March to May 1991, but
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ANTHONY is not certain exactly when this event took place. | Both
SHARON BOWMAN and VINCENT FOSTER, JR. had told ANTHONY that’ they
were concerned that the elder MR. FOSTER might use one of the
guns in the house to take his own life.:

S

SHARON BOWMAN is familiar with guns since she took FOTATD) (6]
riflery courses in her youth and has hunted in the past.

e . _ _[FOIA(b)(7) - (C)
SHEILA ANTHONY was born on/ | sHARON
FOSTER BOWMAN was born on[ _ [ VINCENT W. FOSTER, JR.

was born on January 15, 1945. All three siblings grew up in the
same household in Hope, Arkansas and were children of the same

parents.

VINCENT W. FOSTER, JR. attended Hope Elementary School
and Hope High School in Hope, Arkansas. During the summer of
1964, FOSTER resided with ANTHONY in Little Rock, Arkansas, and
was employed in a bank there, possibly the Worthen Bank.
Following his graduation from high school, FOSTER attended
Davidson College in North Carolina and graduated in 1967. FOSTER
studied law at the Vanderbilt University Law School for
approximately one to one and one-half years, but dropped out to
join the National Guard in New Jersey during the Viet Nam war.
After he decided to return to the study of law, FOSTER enrolled
at the University of Arkansas Law School because the semester
structure at the school coincided with the time when he wanted to
return to the study of law. Immediately after he graduated from
law school, FOSTER went to work for the Rose Law Firm in thtle
Rock, Arkansas

During one of his summer vacations from undergraduate
school, FOSTER was employed at the Arkansas State Mental
Hospital. FOSTER had previously indicated a desire to major in
the study of psychology, but ANTHONY now believes that FOSTER’Ss
experience at the State Mental Hospital may have changed FOSTER's
mind in this regard.

After the elder MR. FOSTER died from his illness,
ANTHONY and SHARON BOWMAN went to clean their parents‘’ home in
Hope, Arkansas and found one remaining gun in the house.
ANTHONY's recollection is unclear at this time, but she believes
that the weapon may have been a pistol. ANTHONY has fired rifles
in the past but has never shot a handgun. However, ANTHONY does
know the difference between a revolver and a semi-automatic
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pistol. ANTHONY only recalls seeing a black-colored pistol from
among the handguns owned by her late father. This pistol is the
gun which ANTHONY and SHARON BOWMAN found while they were
clearing their parents’ house after the death of the elder MR.

FOSTER.

ANTHONY does not know if VINCENT FOSTER, JR. owned any
guns. ANTHONY does not recall any discussion about whether the
ammunition in her parents’ home was removed from the house .-~
FOSTER never spoke with ANTHONY about having a desire to either
own or purchase a handgun. ANTHONY does not know if FOSTER had a
gun with him in Washington, D.C. FOSTER never discussed guns
with ANTHONY, and ANTHONY is not aware of any conversations
between FOSTER and her husband, BERYL ANTHONY, about guns.

ANTHONY and BERYL ANTHONY have no handguns in their own
home. The ANTHONYS do have hunting rifles in their home, but
ANTHONY does not know what kind of ammunition is kept there.

FOSTER came to Washington, D.C. for the inauguration on
January 20, 1993. FOSTER stayed with ANTHONY for perhaps two and
one-half months until FOSTER and his family moved into a
residence on Cambridge Place, N.W., in Washington, D.C. ANTHONY
is aware that some repairs and work had to be performed on the
house on Cambridge Place before the FOSTER family could move in.

After FOSTER began working as Deputy Counsel to the -
President, he was working long and hard hours. The issues
involved in his work were broad and constant. On a typical-day
for FOSTER, he would leave home between 7:00 a.m. and 8:00 a.m.
and return home between 10:00 p.m. and 11:00 p.m. There were no
secretaries working in the White House Counsel‘’s office for the
first few weeks of the new Administration, which further
contributed to an overwhelming workload for the attorneys in the
Counsel’s office. FOSTER never discussed specific matters of his
work with ANTHONY. ANTHONY and FOSTER would often talk to each
other during the day so that they could coordinate the times that
they departed work since they were frequently driving to work
together. FOSTER would occasionally go out to eat while he was
still at work, but when he ate, it was frequently later in the
evening, such as between the hours of 8:30 p.m. and 9:00 p.m.

FOSTER was very distressed over the Travel Office . -
matter. ANTHONY recalls that she and FOSTER spoke about the
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Travel Office case when they were having dinner together on one
occasion. ANTHONY tried to reassure FOSTER and told him he had
always exhibited good judgment. FOSTER responded that he had not
shown good judgment this time. After the White House report on
the Travel Office was issued, FOSTER told ANTHONY that he felt
badly for WILLIAM KENNEDY, who was also an attorney in the White
House Counsel’s office. FOSTER told ANTHONY that KENNEDY was
getting more criticism than he deserved. -

ANTHONY recalls having two conversations with FOSTER
about the Travel Office case. One of these conversations
occurred when the issue of the firing of the Travel Office
employees first broke in the press. The second conversation
occurred when the White House report regarding the Travel Office
case was issued. This latter conversation occurred over the
telephone at a time when FOSTER was no longer living with
ANTHONY. ANTHONY believes that FOSTER's distress at that time
was severe. ANTHONY was unable to make FOSTER understand that
the treatment of the Travel Office case was par for the course in
a very partisan city such as Washington, D.C. ANTHONY does not
now recall whether FOSTER was more distressed during the second
conversation or not. She does recall that FOSTER was very
distraught over a series of articles which had appeared in the
Wall Street Journal newspaper regarding FOSTER. ANTHONY now
recalls that she told FOSTER that no one who had voted for BILL
CLINTON would read the Wall Street Journal anyway. FOSTER did
not find ANTHONY's remark to be humorous, and he still appeared
to be upset. The only newspaper article which FOSTER and  ANTHONY
specifically discussed from the Wall Street Journal was an-
article entitled "Who is Vincent Foster?". ANTHONY recalls that
FOSTER was upset over two aspects of this particular article.
FOSTER had learned that there had been confusion at the White
House regarding the sending of a photograph of FOSTER to the Wall
Street Journal to accompany the article. FOSTER complained to
ANTHONY that the Communications Offite at the White House had not
sent the photo of FOSTER to the Wall Street Journal, and that
this failure to forward the photograph may have triggered.the
critical article which appeared in the paper. FOSTER was also
upset that the Wall Street Journal article denigrated the Rose
Law Firm.

ANTHONY has no knowledge of FOSTER continuing to be
affected by Rose Law Firm business once he left the firm. FOSTER
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was a "lawyer’s lawyer" who never discussed his clients with
people outside his firm.

Prior to assuming a post in the Commerce Department
after the CLINTON administration took office, ANTHONY had been an
attorney with the law firm of DOW, LOHNES & ALBERTSON in
Washington, D.C. ANTHONY was employed at this firm for
approximately fifteen years, during which time she became ..
acquainted with DEBORAH GORHAM. GORHAM worked at this samelaw
firm for approximately seven years, all of which coincided with
ANTHONY’s employment there. After FOSTER arrived in Washington,
D.C., ANTHONY inquired at her former firm’s personnel office in
an effort to identify any qualified secretaries who might be
leaving the firm. The Personnel Director at the law firm
suggested GORHAM’s name to ANTHONY. ANTHONY spoke to GORHAM and
then gave GORHAM’s telephone number to FOSTER. GORHAM was
subsequently interviewed by FOSTER, but she turned down his offer
of a job because the salary was too low. FOSTER had not known
GORHAM prior to her name being furnished to him by ANTHONY.
ANTHONY assumed at that time that there was no longer any
possibility of GORHAM being hired by FOSTER. However, GORHAM and
FOSTER continued to negotiate about the salary which he could
offer her, and eventually she was hired as his secretary in the
Counsel’s office at the White House.

ANTHONY called and spoke to GORHAM last week to ask how
she was doing. ANTHONY had not spoken to GORHAM since
approximately December 1993. ANTHONY and GORHAM did not speak
specifically about FOSTER, but they each spoke about their -
respective families. .

GORHAM has not said anything to ANTHONY about FOSTER
being depressed prior to his death. She has not mentioned
anything about FOSTER being depressed either directly or
indirectly. ANTHONY believes it is -possible that GORHAM may have
spoken about FOSTER’s mental state with his wife, LISA FOSTER.
ANTHONY presumes that GORHAM and LISA FOSTER spoke to each other
during the summer months of 1993.

In terms of her relationship with FOSTER, ANTHONY was
extremely close to him and they spoke to each other often.
ANTHONY saw FOSTER daily when he was living with her. ANTHONY
spoke to FOSTER two to three times a week after he and his family
moved to their home -on~Cambridge Place in Washington, D.C.
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ANTHONY last saw FOSTER in July 1993. On approximately
July 2, 1993, FOSTER surprised ANTHONY during a dinner held at
his residence by having ANTHONY's daughter attend the dinner.
ANTHONY was aware of the dinner in advance, but she was unaware
that FOSTER had arranged for ANTHONY's daughter to fly to-
Washington from Texas in order to be present for ANTHONY's
confirmation as Assistant Attorney General. ANTHONY does not
recall exactly when this dinner occurred, but she believes..it was
either in the latter part of June or the first part of July.’
During this same time frame, ANTHONY and her husband went to
supper with LISA and VINCENT FOSTER, JR. and their daughter LAURA
at the Cactus Cantina restaurant in Washington, D.C. The FOSTERs
had first gone to the ANTHONY residence to have drinks, and they
then walked to the restaurant, which was near the ANTHONY
residence.

From the time that FOSTER first came to Washington,
D.C. until his death, ANTHONY observed several noticeable
behavioral and emotional changes in him. One noticeable change
during FOSTER’'s first few months in Washington was that he was
tired and seemed to feel a great deal of pressure. During the
months just prior to his death, FOSTER told ANTHONY that he was
unable to sleep and was waking up every two hours. ANTHONY spoke
to FOSTER by telephone on July 16, 1993, which ANTHONY recalls as
the last Friday prior to July 20, 1993. ANTHONY noted that
FOSTER's voice was different in its tenor, and his voice sounded
strained. ANTHONY recalls noticing the strain in FOSTER's voice
because it sounded so much like the strain she had heard in her
father’s voice when he had been distraught during his illness.
ANTHONY believes that the phone call that Friday was the first
time that she had heard the change in tenor in FOSTER's voice.
FOSTER exhibited many characteristics of a depressed person, most
noticeable of which was the fact that he had no sense of humor
left. This telephone conversation with FOSTER also concerned the
seriousness with which he viewed everifts and circumstances.

In late April 1993, VINCENT and LISA FOSTER took
ANTHONY to dinner to help them celebrate their anniversary.
ANTHONY encouraged FOSTER to leave Washington, D.C. and go away
on weekends. FOSTER had become quite concerned when people in
Congress began to speak of holding hearings on the Travel Office
case. ANTHONY does not know if FOSTER was taking sleeping pills,
and he did not mention doing so to her. Vo
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FOSTER had an excellent reputation in Arkansas, and he
had received numerous awards there. FOSTER had been inducted
into an honorary association of trial lawyers while still in
Arkansas. ANTHONY did not discuss with FOSTER why he elected not
to go to a ceremony in Arkansas where he was to be honored by the
Arkansas Bar Association as "Lawyer of the Year." ANTHONY
believes that some event arose which prevented FOSTER from
attending the ceremony, but she does not recall the natuxe of

this event.

In terms of coping with problems in his life, FOSTER
never seemed to have any difficulties. FOSTER became a partner
at the Rose Law Firm in two years and was slated to become
President of the Arkansas State Bar. { The only problems which
FOSTER experienced in his personal life were in regard to his
teenage children. ANTHONY was able to commiserate with FOSTER in
this regard as she also had teenage children. For the most part,
FOSTER enjoyed a "charmed" life. However, he had been very
distraught over his father’s illness. ANTHONY recalls that
FOSTER cried when he called to tell her their father had been
diagnosed with cancer. FOSTER picked up ANTHONY at the airport
in Arkansas when she flew there following the death of their
father. ANTHONY and FOSTER shared stories about growing up with
their father, and she now recalls that was perhaps the only time
she actually saw FOSTER cry. FOSTER had been very close to his
father, and his father’s will had been prepared through the Rose
Law Firm. Following the death of the elder MR. FOSTER, FOSTER's
mother depended very much on FOSTER. ANTHONY is uncertain how
FOSTER dealt with this situation since she returned to :
Washington, D.C. not long after the funeral services for her
father. FOSTER did _pot appear to be acting differently to
ANTHONY at that time.}

o

On July 16, 1993, which ANTHONY recalls as the last
Friday before July 20, 1993, FOSTER "‘¢alled ANTHONY and wanted to
discuss two topics of significance. First, FOSTER told her that
he was battling depression for the first time in his life.
ANTHONY responded by asking FOSTER to allow her to help him. She
offered to contact a doctor for FOSTER. FOSTER then expressed
concern that if he were to be seen by a doctor, his security
clearance could be jeopardized. ANTHONY attempted to reassure
FOSTER by saying that she would determine the parameters for a
visit with a doctor prior to actually scheduling an appointment
for FOSTER. The second topic which FOSTER brought up with
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ANTHONY during this same phone call was to ask ANTHONY to
recommend a place on the Eastern Shore of Maryland where he and
his wife could go that weekend. ANTHONY told FOSTER that she
would check with her husband and call FOSTER back. ANTHONY later
called LISA FOSTER and recommended two or three places on the
Eastern Shore where the ANTHONYS had previously stayed. ANTHONY
also called a friend who had received treatment from a
psychiatrist in the past. The friend provided ANTHONY with the
name of one psychiatrist. The friend later called ANTHONY -back
approximately thirty minutes later and furnished ANTHONY with the
names of two additional psychiatrists.

ANTHONY called one of the psychiatrists and asked how
she could structure a visit to him so that the visit would be
unrecorded until FOSTER could decide whether to start a course of
treatment. ANTHONY then called FOSTER back that same day and
furnished him with the names of the three psychiatrists. She
encouraged FOSTER to make an appointment with one of the
psychiatrists, but he said that he wanted to think about that
course of action over the weekend.

ANTHONY does not believe that she ever spoke to LISA
FOSTER about FOSTER’s statement that he was battling depression.
She remembers speaking with LISA FOSTER about trying to get
FOSTER to leave work earlier during the week or to go away on
weekends. ANTHONY recalls that LISA FOSTER wanted FOSTER to come

home more.

ANTHONY believes that LISA FOSTER came to Washington,
D.C. to look for a family house in March 1993. LISA FOSTER
continued to travel back and forth between Little Rock, Arkansas
and Washington, D.C. in an effort to prepare the house so that it
would be ready for her family to move into it. LAURA FOSTER,
FOSTER’s daughter, came to Washington, D.C. when her school
semester was over, which was possibly in April 1993. FOSTER's
youngest son was still attending school in Little Rock. The
FOSTER family also had a foreign student living with them in
Little Rock at that time. LISA FOSTER came to Washington, D.C.
permanently in mid to late May 1993.

On July 19, 1993, possibly in the morning, ANTHONY
called FOSTER. FOSTER stated that he was feeling good and that
the weekend had gone pretty well. FOSTER said that he was not
yet ready to see a psychiatrist in Washington, D.C., but he told
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ANTHONY that he had called his physician in Little Rock and had
gotten a prescription. FOSTER did not tell ANTHONY anything
further about the preceding weekend. FOSTER said that going away
from the city was such a good idea that he would like to do it
more often or possibly every weekend.

To the best of ANTHONY’s knowledge, FOSTER was not
receiving any type of medical treatment. |

FOIA(b)(6)
FOIA(b)(7) - (C)

| One of the male first cousins
of ANTHONY's mother committed suicide. ANTHONY believes that
this cousin was born in approximately 1914 and was in his
twenties or thirties when he committed suicide. ANTHONY does not
know whether FOSTER was aware of the circumstances of this
relative’s suicide;g

ANTHONY has no knowledge of FOSTER having any financial
difficulties, problems with gambling, or any type of extramarital
involvement. In terms of identifying a person in whom FOSTER
would confide, ANTHONY hopes that FOSTER would have confided in
either herself or his wife. FOSTER also had a number of close
friends in the Rose Law Firm. However, FOSTER, although known to
be a good listener, was a very private person. ANTHONY does not
believe that FOSTER was close to either a minister or a priest.
FOSTER did not attend church very often after he grew up except
for certain family occasions.

At the last dinner which FOSTER shared with ANTHONY,
FOSTER confided to her that he was considering resigning from his
post at the White House. FOSTER indicated that the job in the
White House Counsel’s office was not right for him. FOSTER was
not specific about what was causing him to consider resignation.
Among the reasons that became apparent to ANTHONY were the Travel
Office investigation, the stress of his job, and the constant
overwork. ANTHONY hoped that FOSTER would choose to resign the
position.

In terms of changes in personal appearance, ANTHONY
noted that FOSTER’s face had become gray and drawn. FOSTER had
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been thin when he arrived in Washington but had gained a
significant amount of weight while working at the White House.
ANTHONY believes that the weight gain may be at least partly
attributable to the fact that FOSTER was not eating well and was
eating quite a bit of fast food due to the overwork situation.
FOSTER began to lose weight during the last six weeks prior to
his death and weighed much less than he had weighed in January
1993. However, ANTHONY is unable to estimate the amount..of
weight FOSTER lost in terms of pounds. FOSTER did not mention to
ANTHONY any problems with headaches, loss of appetite,
indigestion or vomiting.

Religion was not particularly important to FOSTER. He
had been Traised as a Presbyterian and had attended a Presbyterian
college. LISA FOSTER was a Catholic, however, and LISA and the
children were raised as Catholics. Therefore, FOSTER would go
alone when he attended church:]

Among the activities which FOSTER engaged in to relax
was reading. FOSTER had a swimming pool in the back yard of his
home in Little Rock, and he and the family enjoyed swimming in
their pool. FOSTER also enjoyed cooking and traveling, and he
took his family on numerous trips. FOSTER did not participate in
many sports, but he enjoyed attending his childrens’ games and
watching them play. ANTHONY did not observe any recent changes
in FOSTER’s interests or hobbies after he arrived in Washington.

FOSTER typically worked Monday through Saturday each
week. On alternating Sundays, either FOSTER or BERNARD NUSSBAUM
was on standby duty to be available to deal with matters which
arose at the White House Counsel’s office. :

In terms of describing FOSTER’s relationship with his
wife, ANTHONY regarded it as warm and real. FOSTER was married
to LISA FOSTER for approximately twerity-five years. ANTHONY
regarded FOSTER as an excellent father who spent much time with
his children. 1In particular, FOSTER was very conscientious about
spending time with each of his children so that they each
received individual attention. FOSTER would occasionally take
one of the children on a trip with him just so the child could
receive this individual attention. FOSTER was very interested in
everything that his children did.
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In terms of describing FOSTER, ANTHONY believes that he
was a man of great integrity and honesty. He also had a dry
sense of humor. FOSTER felt very strongly about giving back to
the community in which he lived and he was involved in charitable
organizations in Little Rock. The only occasion known to ANTHONY
when FOSTER ever got into trouble occurred when he was in college
and he wrecked a car.

FOSTER was able to blend in at the Rose Law Firm--’
because the firm shared many of his positions on social issues.
For example, the Rose Law Firm had taken a stand against racial
segregation. FOSTER had worked for a black attorney during one
of his summers while attending school. FOSTER had a very strong
sense of fair play and he was a very thoughtful person who was
always gracious to his family and friends. FOSTER particularly
enjoyed hosting friends and social events at his home. FOSTER
also counseled both of ANTHONY’s children, but only when they
came to him first for advice. In all their lives together,
ANTHONY and FOSTER never had a cross word, and she knows
absolutely nothing bad about FOSTER.

To the best of her knowledge, ANTHONY is not aware of
any incidences of FOSTER going to parks in the Washington, D.C.
area. FOSTER never mentioned to ANTHONY any visits to Fort Marcy
Park in Virginia. Following FOSTER’s death, ANTHONY read in the
newspaper that FOSTER had driven a Honda automobile to Fort Marcy
Park on the date of his death. FOSTER did not have the Honda-
automobile with him when he lived with ANTHONY initially
following his arrival in Washington, D.C. ANTHONY recalls that
the Honda was dark in color since she subsequently saw the
automobile in front of FOSTER’s residence.

ANTHONY is aware of a letter which FOSTER sent to his
mother from his office shortly before his death. ANTHONY was
with her mother on the day when she opened the letter from
FOSTER. The letter from FOSTER concerned oil leases which had
been passed on to FOSTER’s mother from her late husband’s estate.
In attempting to recall what was in the envelope, ANTHONY now
believes that there was an extremely brief cover letter which had
been typewritten, and which contained one to two sentences asking
FOSTER's mother to sign the enclosed form and return it to the
0il company. The cover letter bore the handwritten signature of
FOSTER. -
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ANTHONY recalls FOSTER as being a person who was more
likely to call on the telephone than write a letter.

ANTHONY’s mother still resides in Hope, Arkansas.
ANTHONY is not aware of any other letters which may have been
sent by FOSTER shortly before his death. ANTHONY has no
knowledge of whatever insurance policies were maintained by
FOSTER, but she assumes that there were such policies. _.....

ANTHONY does not believe that there was a single cause
for FOSTER taking his own life. She believes that inquiries by
the media, the pressure caused by the Travel Office case, and
overwork at the White House were all factors. An additional
source of stress may have been FOSTER’s realization that he had
made a mistake in coming to Washington, D.C., and this
realization may have contributed to his decision to end his life.

<§n addition, PHILLIP CARROLL of the Rose Law Firm had been very
ngry at FOSTER for leaving the firm. CARROLL and FOSTER did not
speak to each other for a period of several months after FOSTER
left the firm and came to serve the Administration. Eventually,
CARROLL and FOSTER mended their relationship and resumed speaking
to each other. However, ANTHONY believes that FOSTER may have
felt boxed in due to his falling out with CARROLL, and he may
have feared that he would have been viewed as a failure if he had
returned to the Rose Law Firm after resigning from the CLINTON

Administration.:)

FOSTER personally prepared the speech he delivered as
the commencement address at the University of Arkansas Law School
in May 1993. ANTHONY recalls that FOSTER discussed the speech
with her prior to delivering the address. ANTHONY and other
family members attended the commencement ceremony and heard
FOSTER’s address because they were all in Arkansas to celebrate
Mother’s Day that weekend. 1In reflecting on FOSTER’s address
that weekend, ANTHONY now believes tliat she heard the same strain
in his voice that day that she heard later during the telephone
call on July 16, 1993. ANTHONY believes that FOSTER’s address
was videotaped and that a video tape and transcript of the
address may be available through the law school.

ANTHONY knows of no other information which could be of
assistance in investigating FOSTER’s death.
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SHIELA FOSTER ANTHONY was telephonically interviewed
regarding events occurring subsequent to the death of her
brother, VINCENT W. FOSTER, JR., on July 20, 1993. Participating
in the interview were JAMES HAMILTON, of the law firm of Swidler
& Berlin, Washington, D.C., and MARK STEIN, Associate Counsel
with the Office of the Independent Counsel (OIC), Washington,
D.C. (WDC). After being apprised of the identities of parties
participating in the interview, ANTHONY thereafter furnished-the

following information:

ANTHONY stayed at the FOSTER residence, 3027 Cambridge
Place, NW, WDC, on the evening of July 20, 1993. Present at the
FOSTER residence that evening were LISA FOSTER, and her three
children. ANTHONY noted that LISA FOSTER and her daughter LAURA,
were the first to go to bed that evening. ANTHONY stayed up and
talked to LISA FOSTER’s son VINCENT, prior to going to bed.
Everyone in the home was in bed no later than 1:00 or 2:00 am.

ANTHONY awakened between 7:00 and 7:30 am on July 21,
1993. She did not look out of residence windows and therefore
was unaware of any presence by individuals from The White House
or from members of the press. At approximately 9:00 am on July
21, BARBARA PRYOR arrived at the FOSTER residence to
transport ANTHONY to her (ANTHONY's) residence. Upon leaving the
FOSTER residence, ANTHONY did not recall seeing anyone from The
White House or members of the press. mt

ANTHONY does not know CRAIG LIVINGSTONE.

ANTHONY vaguely recalls that someone may have been at
the FOSTER home prior to her departure. She did not recall if
that was a family member or a close friend of the family.

No further information of inmvestigative value was
provided.

(telephonically)
sstigation on 7/20/94 at _Washington, D.C. Fle# 29D-LR-35063F SUB A

by SA DANA M. GILLIS:DMG/sla Date dictated 7/20/94

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;

it and its contents are not 1o be distributed outside your agency.
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ANTHONY MICHAEL AOUDE, currently the Assistant to the
Director of Communication at George Washington University,
telephone number (202) 994-3840 was contacted telephonically.
After being advised of the identity of the interviewing agent and
the nature and purpose of the interview AOUDE provided the
following information:

AOUDE advised that as of July 20, 1993, he was working
as an intern in The White House Office of Personnel Security
under the direct supervision of CRAIG LIVINGSTONE. He advised
that he remembers the events of July 20 and 21, 1993 and recalls
that it was LIVINGSTONE who had identified VINCE FOSTER, JR.’s
body the night of his death.

AOUDE said that his job entailed various typing
projects for LIVINGSTONE. Mostly what he characterized as
administrative projects relating to background investigation. He
advised that he did not type anything entitled report from CRAIG
LIVINGSTONE dated July 21, 1993, which was described as a page
and a half of typewritten paragraphs chronicling LIVINGSTONE's
activity on July 20 and 21, 1993. He said that he would have
remembered typing such a memo and has not done so then or in the
intervening months.

AOUDE advised that LIVINGSTONE was the ranking
supervisor in the office and everybody reported to him directly.
He said that he did not carry any boxes for LIVINGSTONE either in
July 1993 or thereafter. He also had not heard of anybody doing
so or allegations of such activities until he had read later in
the media that there were such allegations.

AQUDE advised that his date of birth is

and place of birth| L. - ]
- FOIA(b)(6)
FOIA(b)(7) - (C)
(telephonically)
~Stigation on 7/7/94 at _Washington, D.C. File# 29D-LR-35063°

by SSA H. ALEXIS SUGGS : Date dictated 7/12/94
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Jacqueline G. ‘Arends was interviewed at 283 Russell
Senate Office Building, Washington, D.C. She had requested the
interview to provide information possibly related to the death of
Vincent Foster. After being advised of the identity of the
interviewing agents, Ms. Arends provided the following
information:

On the day of Vincent Foster’s death, July 20, 1994,
she was traveling westbound on the George Washington Parkway
(GWP) at approximately 5:30 -6:30 p.m. She advised that she
lives in McLean, Virginia and travels this route frequently to
and from work in Washington, D.C. On several occasions she has
stopped at the Fort Marcy Park along the GWP to meet friends. On
this particular night, as she was driving by the entrance to Fort
Marcy Park, she noticed a well-dressed man out of his car opening
the gate to the park. She noted that because it was still light,
it was very unusual for the park gate to be closed as the park is
usually open until dusk. She didn’‘t think anything further about
this incident until learning the following day that Vincent
Foster had been found dead earlier that same day in this park.
She did not come forward earlier with this information as she
believed it to be insignificant. At the urging of her mother,
she decided to make her observations known to the FBI at this
time.

She described the vehicle being driven by this i
individual as a light blue 190 Mercedes 4-door sedan. She could
not remember seeing the license plate and could remember no other
distinguishing characteristics of the vehicle, just that it was
not a brand new automobile. She described the man from the car
as being "well-dressed." She further described him as a white
male, slim, short brown hair, dark suit, aged 30s to early 40s
and of average heighth. She did not remember noticing him
wearing glasses. He had no other distinguishing characteristics
which she could recall. She remembered thinking that this man
was probably going to get into trouble opening the gate to the
closed park.

Investigation on 3/21/94 at Washington, D.C. File# 29D-LR-35063
FOABI) - (0
by SA William T. Guyton Datcdicated  3/21/94

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency;
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She advised that along this portion of the Parkway, she
usually travels about 50 miles per hour but also noted that she
was in the right lane and in the process of slowing down for an
upcoming curve when she noticed the gentleman at the gate. The
entrance to the park is on the right side of the GWP. She could
not recall any additional information concerning either the man
or his car.

Ms. Arends was asked what she knew about the character
of Fort Marcy Park. She advised that it was an overlook to the
Potomac with a nice view. She was not aware that the park had
any particular reputation such as a hangout for homosexual
activity, drugs, drinking, lovers’ lane, etc. On her visits to
this park, she only saw professional pecple and tourists
frequenting the park. She said there was only a very small
window of opportunity for other types of activity at the park as
it is frequently patrolled by various police agencies. She also
noted that it was a radar setup point for the P.D. on the
Parkway.

%@e following description of Arends was obtaineéd
through observation and interview:

Name: - Jacqueline G. "Jackie" Arends
Race: White
Sex: Female
& £, FOTA(D)(6) -
POB:
SSAN: FOIA(b)(7) - (C)
Address: 718 Ridge Drive
McLean, Virginia 22101
Telephone: (202) 224-5842 (work) ;
(703) 442-9408 (home)
Work Address: 283 Russell Senate Office Bldg.
Washington, D.C. 20510
Title: Legislative Assistant for

Foreign Policy and Defense
Senator Larry Pressler
South Dakota

(since August 1993)
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STEPHANIE SIMONTON ATCHLEY was interviewed in a
conference room located at 4301 West Markham, Little Rock,
Arkansas, regarding events surrounding the death of VINCENT W.
FOSTER, JR., former Deputy Counsel to the President of the United
States. FOSTER died on July 20, 1993. After being apprised of
the purpose of the interview and the official identities of the
interviewing agents, ATCHLEY thereafter provided the following
information:

ATCHLEY moved to Little Rock in 1983, where she met
FOSTER. ATCHLEY’s acquaintance with FOSTER is the result of a
business relationship between FOSTER and ATCHLEY’s spouse, JERRY
ATCHLEY. ATCHLEY recalls spending her first Christmas in Little
Rock with the FOSTERs.

ATCHLEY only saw FOSTER a couple of times in the months
prior to his (FOSTER’s) departure for Washington, D.C. (WDC).
ATCHLEY was aware that the FOSTER family was stressed by the
separation caused when FOSTER departed for WDC. ATCHLEY surmised
that the separation from his family was probably very stressful
for FOSTER. LISA FOSTER was not happy with the prospect of
moving to WDC.

ATCHLEY was aware that once BILL CLINTON had been
elected President, the transition period was stressful on FOSTER.
ATCHLEY noted that FOSTER appeared to have been stressed by the
time she saw him in WDC, during the period leading up to thé-
Presidential inaugural in January 1993. ATCHLEY saw FOSTER again
in May 1993, for lunch during a trip ATCHLEY made to WDC. At
that luncheon, FOSTER was distant and cold. He appeared to have
been too stressed to have met ATCHLEY for lunch. ATCHLEY was
accompanied by ROBBIE THOMAS-KNIGHT, a friend, who was also a
psychologist. ROBBIE THOMAS-KNIGHT noted the same behavior in
FOSTER, with regard to him appearing to have been stressed.
ATCHLEY's luncheon meeting with FOSTER coincided with the time
period during which the Travel Office incident surfaced.

According to ATCHLEY, signs of depression in

Investigation on 2/8/95 at _TLittle Rock, AR Fie# _29D-LLR-35063

SA RUSSELL T. BRANSFORD
by SA DANA M. GILLIS DMG:sla Date dicated 3 /22 /95
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individuals manifest themselves through irritable behavior:;
someone suffering from depression would be cold and distant.
These attributes would be typical of depression in upper middle
class males.

FOSTER had never been known to fail before. He may
have been stressed by thoughts of resigning his position in the
CLINTON administration and additionally could have been stressed
being put in a position where his family was forced to move to
WDC.

FOSTER probably struggled with both isolation and
depression. In retrospect, ATCHLEY saw minor symptoms
characteristic of a mild depression prior to FOSTER departing for
WDC.

FOSTER probably thought he had an obligation to follow
President CLINTON to Washington as part of the new
administration. FOSTER would have felt he had a responsibility
to come to WDC to support his friends and acquaintances from
Arkansas.

FOSTER needed a great deal of recognition. ATCHLEY
considers this to be a factor of increasing pressure on FOSTER.
Under stress, FOSTER was the type of person to take on blame for
everything. FOSTER never discussed depression with ATCHLEY,
although minor signs of depression would show themselves.

Just prior to FOSTER leaving Arkansas for WDC, FOSTER
seemed to be opening up more. FOSTER appeared to be more
personally available to family and friends. FOSTER, like others
of his personality type, would not typically know how cold he
appeared to be coming off to others. FOSTER would not
acknowledge or apologize to his friends about his depressive
episodes.

.-

Prior to FOSTER moving to WDC, ATCHLEY had what she
considered to be her only real fight with FOSTER. During the
transition period between the BUSH and CLINTON administrations,
ATCHLEY telephoned FOSTER to thank him for some wine that he had -
sent. In the course of the conversation, ATCHLEY launched into a
diatribe about a lack of women in the CLINTON cabinet. - FOSTER
became furious and staunchly defended the President as well as
the President’s record on women in his cabinet. ATCHLEY thaught
this was a thin-skinned response and she further described FOSTER
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to have been defensive and angry.

In June 1993, ATCHLEY was informed by LISA FOSTER that
VINCENT FOSTER found Wall Street Journal articles written about
him to be painful in nature. FOSTER was a very private man and
not one to seek press coverage. Any recognition sought with
regard to the press would have been strictly professional.

ATCHLEY did not find it unusual for FOSTER not to
attend the Arkansas Lawyer of the Year Ceremony. Of
consideration in his decision would have been whether his
appearance may have caused some tension between his
responsibilities at the White House and taking time off to accept
the award. The job in WDC would have taken precedence over
acceptance of the award.

At some point in 1993, SHEILA ANTHONY expressed to
ATCHLEY that FOSTER came to ANTHONY looking for psychiatric help.
FOSTER did not seek counseling or advice from ATCHLEY.

With regard to anti-depressant medication, ATCHLEY
noted that it would take approximately two to four weeks to take
effect. Initially, an individual might have an odd feeling upon
first taking an anti-depressant. The weird symptoms might be
described as "feeling nutty" the first few days.

ATCHLEY was not aware of anyone in the field of
psychology doing a psychological profile of FOSTER.

Suicide is not a rational act according to ATCHLEY. It
could be a short term psychotic episode with the act of suicide
being considered most hurtful. FOSTER’'s suicide could have been
a product of a psychotic depression. ATCHLEY noted that this
explanation is only one of many possible reasons for his suicide.
ATCHLEY further noted that she was not in an informed position to
make, in a medical sense, such an interpretation. Suicide can be
an impulsive act. ATCHLEY thinks that FOSTER probably did not
leave the White House with the intent to kill himself. His ,
mental state probably deteriorated over the next few hours which
in turn may have given him the capacity to commit suicide.

After considering the option of suicide, it might
typically take up to an hour before someone could make the
decision to take his/her life. Some people will get drunk prior
to committing the act. The impulsiveness of suicide would not
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have allowed FOSTER to leave a note or communicate with his A
family prior to taking his life. The goal of suicide is just to
stop the emotional pain one feels. ATCHLEY did not think FOSTER
would have written down why he decided to end his life.

ATCHLEY may have heard from LISA FOSTER about VINCENT
FOSTER's concerns regarding her (LISA FOSTER’s) adjustment to

fRe-/ FORARIT- (T,

ATCHLEY noted that if FOSTER had been asked to do
something improper he would have refused to do it. She does not
think anyone could force him to do something like that. He could
tolerate imperfections in others but not in himself. With regard
to being asked or forced to do something improper, ATCHLEY is not
aware of anything FOSTER might have been asked to do or forced to
do that may have made him feel that suicide was his only option
to get away from the situation. ATCHLEY noted trial attorneys
get pushed by clients all the time to do something that is
considered to be on the edge ethically.

ATCHLEY felt that the Rose Law Firm (RLF) probably
would have taken FOSTER back had he expressed a desire to return
to Little Rock. ATCHLEY feels that if FOSTER had come home, he
probably would have killed himself in Little Rock, given the
thinking on FOSTER’s part that he had somehow failed. ATCHLEY
was aware of several other individuals that may be able to
provide some insight into FOSTER and what was troubling him.-
ROBBIE THOMAS-KNIGHT, work telephone number 501-374-0708, and her
husband DAVID KNIGHT may be in a position to provide further
information related to FOSTER. DAVID KNIGHT is a former partner
with RLF. He is currently the Chief Counsel for STEPHENS, Inc.
(phonetic). WILSON and PEGGY JONES are two other individuals
that may be able to provide some insight related to FOSTER.
WILSON JONES is a current partner w;th RLF.

According to ATCHLEY, LISA FOSTER and the FOSTER
children are the only ones that appeared to be aware that FOSTER
was in deep trouble. According to ATCHLEY, WEBSTER HUBBELL knew
that FOSTER was stressed as did DAVID WATKINS. ATCHLEY was of -
the impression that neither HUBBELL nor WATKINS thought FOSTER
would kill himself. B ®

ATCHLEY's only discussions with FOSTER on the issues of
death and suicide occurred during the time of the death of
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VINCENT W. FOSTER, Sr., FOSTER’s father. At the time of VINCENT
W. FOSTER, Sr.’s illness and subsequent death, FOSTER, Jr.
obtained a copy of ATCHLEY'’s book which was written on the topic
of cancer and behavior patterns of cancer victims. At that time,
FOSTER spoke with ATCHLEY and appeared to be sad and upset.
FOSTER was worried about his father. After speaking with
ATCHLEY, FOSTER appeared to feel enormously better. ATCHLEY was
aware that guns had been taken out of the residence of VINCENT W.
FOSTER, Sr. in connection with FOSTER, Sr.’s diagnosis of cancer.
ATCHLEY thought FOSTER, JR. having a gun would have been very out
of character.

ATCHLEY also provided background information with
regard to depression. Depression and suicide are noted to run in
families through generations. Biological stressors are factors
that could trigger depression. ATCHLEY believes that depression
could have been a trigger for FOSTER to have committed suicide.
She also feels that FOSTER may have been biologically pre-
disposed to depression. It might not necessarily take a major
event in order to serve as a catalyst for a depressive individual
to commit suicide. It could be as simple as not having a good
coping mechanism to deal with stress and depression. For
example, FOSTER would not let others know what he was going
through. A weak point in the character of someone like FOSTER is
the trait of perfectionism.

ATCHLEY was telephoned by JACKSON "BUCK" FARROW
(phonetic) at approximately midnight on July 20, 1993, and --
informed that FOSTER had committed suicide. ATCHLEY telephoned
THOMAS-KNIGHT as well as ATCHLEY's daughter.

ATCHLEY arrived at the FOSTER residence in WDC at about

11:00 A.M. on July 21, 1993. DONNA KAYE MCLARTY was at the
residence upon ATCHLEY’s arrival. WEBSTER HUBBELL arrived at the
FOSTER residence sometime later, accompanied by his spouse SUZIE
HUBBELL. Others at the FOSTER residence on July 21, 1993, were
BILL KENNEDY; JOHN SLOAN and his spouse; HARRIET BYNUM; BILL
WOODYARD and his spouse. The SLOANs and HARRIET BYNUM came to
WDC at approximately 3:00 P.M. or 4:00 P.M. via chartered
aircraft on July 21, 1993. -

_ During the course of flying FOSTER’s body from WDC to
Little Rock, other individuals on the airéraft were JOHN SLOAN,
and HARRIET BYNUM. Upon arriving in Little Rock, the FOSTER
family stayed with the sister of LISA FOSTER. ATCHLEY recalls
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that KAKI HOCKERSMITH may have been at the sister’s residence.

ATCHLEY provided her background as follows: She
attended Portland State, studying history and pre-law. She
eventually received a Bachelors degree in Psychology from Texas
Christian University. The majority of ATCHLEY’s work concerned
studying the behavior of cancer patients. She has written books
in this particular area of study as well as led support groups.
She has conducted approximately 5,000 hours of group therapy for
cancer patients. ATCHLEY holds a PhD from The Fielding j
Institute, Santa Barbara, California. ATCHLEY has completed two
years of post doctorate study in psychology at Harvard
University. ATCHLEY currently holds the title of Director of the
Behavioral Medicine Program, University of Arkansas for Medical
Sciences.

In the course of the interview, interviewing agents
displayed to ATCHLEY a note believed to have been authored by
FOSTER, that was discovered subsequent to FOSTER’‘s death.

ATCHLEY was aware that LISA FOSTER suspected the note referred to
issues that were bothering VINCENT FOSTER. ATCHLEY noted that if
FOSTER had torn up the note he may not have wanted to discard it
in the White House, risking discovery, based on its personal
nature.

In the course of the interview, ATCHLEY noted that
FOSTER was considered to be a workaholic. ATCHLEY described
FOSTER to be a heavy drinker but there was no concern by either
herself or other family members or associates that he was an
alcoholic. FOSTER would do most of his drinking around eating.
ATCHLEY never saw FOSTER act as if he was intoxicated.

STEPHANIE SIMONTON ATCHLEY is described from
observation and interview as follows:

Date of Birth:
Place of Birth:

Race: Caucasian .

Sex: Female FOIA(b)(6)
Social Security FOIA(b)(7) - (C)
Account Number: L

Work Address: Behavioral Medicine -Program

4301 West Markham Slot 543
Little Rock, AR 72205
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ROGER GEORGE BAILEY, Chief of Security, Saudi Arabian
Ambassador’s residence, 650 Chain Bridge Road, McLean, Virginia,
telephone number (703) 276-7474, was advised of the identities of
FBI Agents William E. Colombell and H. Alexis Suggs. He was
further advised that the agents were involved in an ongoing
investigation concerning the death of Vincent Foster at Fort
Marcy Park on July 20, 1993 and wished to interview him for any
possible information or assistance he could provide to this
investigation. '

MR. BAILEY stated that he is in charge of a large
security staff that maintains security for the Ambassador, his
family and visitors on a 24-hour basis. He stated on July 20,
1993, his records reflect that the Ambassador and his family were
not present in the Washington, D.C. area. While security was
maintained at the residence, it was not of the heightened level
required when the Royal Family is present. MR. BAILEY pointed
out that his security force has no jurisdiction or authority
regarding Fort Marcy Park. However, the park does represent a
security risk because of its higher elevation and proximity to
the Saudi Arabian compound, enabling park visitors to have a
somewhat unobstructed view of portions of the Saudi Arabian
compound. As a general rule, his security officers do not
concern themselves with activities in the park. He pointed out
that only when it becomes apparent to them that park visitors
appear to have an unusual or prolonged interest in the Saudi -
compound will he send a security officer over to check. These
occasions occur infrequently and usually in the late Fall or
Winter months when there is very little foliage. BAILEY pointed
out that in the Spring and Summer months, because of the thick
foliage, his security staff is unable to observe any activity in
the park with the exception of possible joggers or runners who
use an opening in the park fence that runs along the Chain Bridge
Road side of the park. MR. BAILEY provided the agents with a
visual overview of security cameras utilized by his force,
demonstrating that one camera has a clear view of the opening in
the park fence. MR. BAILEY noted that since this fence opening
is located directly across Chain Bridge Road from the Saudi
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Arabian compound, any unusual activities (i.e., three or four
individuals congregating near this area) would draw the
immediately attention of his security force. MR. BAILEY reviewed
his security logs for July 20, 1993, advising that there is no
recording of any incident at Fort Marcy Park or any place else on
the Saudi Arabian compound on that particular date.

MR. BAILEY explained that because of the way the park
is physically laid out and because of the heavy foliage and tree
cover, his security forces are unaware of the comings and goings
of those visitors to the park using the main entrance and parking
lot off of the George Washington Memorial Parkway. He provided a
report prepared by Thompkins Building and Contracting at the
request of the FBI, setting out the construction projects and
activities that were ongoing during the period July 19-21, 1993.
This report reflects a large construction complement was working
on the parking garage, service quarters and main house during
that period and that a number of concrete trucks and other heavy
equipment would have been operating all over the general site.
MR. BAILEY pointed out that the construction ongoing in July and
1993 and continuing to this date results in considerable
background noise. He also pointed out that much of the air
traffic for National Airport flights is located directly over the
Potomac River and Saudi Arabian compound area. BAILEY noted that
when a plane passes overhead, parties conversing on the Saudi
compound grounds have to pause in their conversation until such
time as the plane passes. MR. BAILEY also noted that almost on a
daily basis, yard and garden maintenance work is present,
operating lawn mowers and leaf blowers. He also pointed out that
there is considerable heavy traffic on Chain Bridge Road, all of
which adds to the noise pollution in the area. MR. BAILEY
concluded that it would be highly unlikely that his security
force would have heard a loud retort or possible gunshot coming
from the park area.

.-
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PAT BALOD, the White House Federal Credit Union
(WHFCU) , 0l1d Executive Office Building, Washington, D.C. 20500,
telephone number (202) 456-2900, was contacted telephonically to
elicit further information about an account which had been

maintained by VINCENT W. FOSTER, Jr. at WHFCU. |

[FOIA(b)(3) - Fed. R. Crim. Pro. 6(e) - Grand Jury|

After being advised of the official identity of the interviewing
agent and the nature of the interview, BALOD furnished the

following information:

The last two digits of an account. number appearing on a
WHFCU monthly account statement are numbers used by a company in
Minnesota which contracts with WHFCU to process the drafts of
WHFCU customers. These last two digits differ from the last two
digits used in the WHFCU internal record keeping system for
tracking accounts. Therefore, the fact that FOSTER’S account
number is reflected as 11533-7-0 on some WHFCU documents and as
1153306 on other WHFCU documents does not indicate that FOSTER
had more than one account with WHFCU. FOSTER only had one
account with WHFCU and the number which actually represents his
account number is 11533.

WHFCU imposes a $1.00 service charge on an account
holder for every transaction conducted by the account holder on
an automated teller machine (ATM) which is not operated by WHFCU.
WHFCU only has one ATM, and it is located at the offices of WHFCU
at 17th Street and Pennsylvania Avenue, N.W., Washington, D.C.
The fact that the FOSTER account statement for July 1993 reflects
one ATM transaction at a location described as "Cathedral 2" is
consistent with FOSTER’s account being charged $1.00 for
conducting one ATM transaction at an-ATM which is not operated by
WHFCU. WHFCU does not operate an ATM referred to as "Cathedral
2."

(telephonically)
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PAT BALOD, the White House Federal Credit Union
(WHFCU) , 0ld Executive Office Building, Washington, D.C. 20500,
telephone number (202) 456-2900, was contacted telephonically to
elicit further information about an account which had been

maintained by VINCENT W. FOSTER, Jr. at WHFCU. |

[FOIA(b)(3) - Fed. R. Crim. Pro. 6(e) - Grand Jury|

After being advised of the official identity of the interviewing
agent and the nature of the interview, BALOD furnished the
following information:

The last two digits of an account. number appearing on a
WHFCU monthly account statement are numbers used by a company in
Minnesota which contracts with WHFCU to process the drafts of
WHFCU customers. These last two digits differ from the last two
digits used in the WHFCU internal record keeping system for
tracking accounts. Therefore, the fact that FOSTER’S account
number is reflected as 11533-7-0 on some WHFCU documents and as
1153306 on other WHFCU documents does not indicate that FOSTER
had more than one account with WHFCU. FOSTER only had one
account with WHFCU and the number which actually represents his
account number is 11533.

WHFCU imposes a $1.00 service charge on an account. _
holder for every transaction conducted by the account holder on
an automated teller machine (ATM) which is not operated by WHFCU.
WHFCU only has one ATM, and it is located at the offices of WHFCU
at 17th Street and Pennsylvania Avenue, N.W., Washington, D.C.
The fact that the FOSTER account statement for July 1993 reflects
one ATM transaction at a location described as "Cathedral 2" is
consistent with FOSTER'’s account being charged $1.00 for
conducting one ATM transaction at an-ATM which is not operated by
WHFCU. WHFCU does not operate an ATM referred to as "Cathedral
2."

(telephonically)
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MARK A. BARONDESS, Attorney for the law firm of
SANDGROUND, BARONDESS & WEST, P.C., 8000 Towers Crescent Drive,
Vienna, Virginia 22182, telephone number (703) 761-4200,
arranged an interview with an individual to be known henceforth
as SOURCE. BARONDESS helped to coordinate a telephone conference
call with SOURCE from the Office of the Independent Counsel
(OIC), 1001 Pennsylvania Avenue, N.W., Washington, D.C. .
Participating in the telephone interview of SOURCE were MARK
STEIN, Associate Counsel, OIC; CARL STICH, Associate Counsel,
OIC; DANA M. GILLIS, Special Agent, Federal Bureau of
Investigation (FBI); and RUSSELL T. BRANSFORD, Special Agent,
FBI. After being apprised of the identities of individuals
participating in the telephonic interview, SOURCE thereafter
provided the following information:

SOURCE was in The White House Map Room on July 20, 1993
and overheard a conversation that was believed to have been
related to the death that day of Deputy White House Counsel,
VINCENT W. FOSTER, JR. In the course of the overheard
conversation, SOURCE recalls hearing the words "we found a note."
The individual making this comment was male. To further describe
the area in which the conversation was overheard, SOURCE
described the Map Room to have a number of maps in the room and
was located in the residence portion of The White House.

Upon entering the Map Room, the SOURCE saw GEORGE
STEPHANOPOLOUS, Press Secretary DEE DEE MEYERS, MARK GEARAN,
White House Chief of Staff, THOMAS F. (MACK) MCLARTY, and one
unidentified individual. SOURCE did not believe that this was a
formal meeting. Among other issues brought up in the course of
the conversation, one concerned who would inform the President
and what would that individual say. SOURCE believed informing
the President had to deal with the aforementioned note. SOURCE
further described the mood in the meeting to be one of panic. It
appeared as if the staff was in disarray. There was a lot of
walking back and forth to a room down the hallway. There was a
lot of whispering between individuals and hovering together.

(telephonically) "
Investigation on 5/5/94 at Washington, D.C. Fie# 29D-LR-35063
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The SOURCE heard the comments related to a note between
9:15 and 9:30 p.m. on July 20, 1993. The SOURCE was the only
other individual in the Map Room at the time the comment
regarding the note was made.

SOURCE heard that it was decided that MCLARTY and
STEPHANOPOULOS would talk to the President. SOURCE believes that
the President was then informed. The SOURCE saw MCLARTY. and
STEPHANOPOULOS re-enter the Map Room with the President at some
point. The SOURCE stepped into a hallway after hearing the
comment that the note was found. SOURCE further described
his/her actions during this time period as walking in and out of
the Map Room. SOURCE noted that the entire staff left the Map
Room after it was decided that MCLARTY and STEPHANOPOULOS would
talk to the President. SOURCE was standing in a doorway to a
library in the residence area of The White House when :
STEPHANOPOULOS and MCLARTY came to talk to the President. SOURCE
did not hear what went on in the Map Room once STEPHANOPOULOS,
MCLARTY and the President returned to that area. STEPHANOPOULOS
and MCLARTY were with the President for a period of approximately
20 minutes to a half hour.

SOURCE may have been told by someone in The White House
that FOSTER was dead. It should be noted that upon the
President’s departure from the Map Room, the SOURCE did not hear
anything else.
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HEATHER M. BECKEL, Executive Assistant in the Office of
the President (for GEORGE STEPHANOPOULOS) telephone 202-456-7105
was interviewed at her place of employment at The White House on
September 21, 1994. After being advised of the identity of the
interviewing agents and the nature and purpose of the interview,
BECKEL provided the following information:

BECKEL advised that she had left her position in-the
Press Office and moved with GEORGE STEPHANOPOULOS when he changed
jobs from being the Director of the Office of Communications over
to the Office of the President. She advised that an individual
named STEVE COHEN took her position in the Press Office.

BECKEL advised that she was not at The White House on
July 20, 1993 in the evening when it was learned that VINCE
FOSTER, JR. had killed himself. She heard of the death on July
21, 1993 watching the early morning news on television at her
home. She advised that at that time, she believes she got to
work at approximately 6:30 and would have gone directly to the
President‘s suite in the West Wing. She knew who VINCE FOSTER
was but did not have a personal relationship with him aside from
saying hello. She described the office atmosphere that morning
as very quiet. GEORGE STEPHANOPOULOS was already there when she
arrived to work. She asked STEPHANOPOULOS what was going on and
they talked a little bit about what STEPHANOPOULOS was reading in
the newspaper that morning about FOSTER and what was known about
him and his death. He did not tell her that he had discussed the
matter with anybody else that morning, including CRAIG
LIVINGSTONE, but she added that that would have been out of
character for him to tell her such a thing if it had happened.

BECKEL advised that she knows who CRAIG LIVINGSTONE is
but does not believe that she knew who he was in July 1993. She
advised that she does not recall seeihg any individual in the
West Wing early on July 21, 1993 who was dressed in less formal
attire than they normally would have been, or who was carrying a
box, or anybody that she did not recognize. She advised that she
does not remember specific events or conversations of that

avestigatonon _ 9/21/94 s’ Washington, D.C. File# 29D-LR-35063
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morning-just primarily feelings that she had.

BECKEL said that several months ago, CRAIG LIVINGSTONE
asked her about a chronology of events that he had prepared. He
thought he remembered that he had given a copy to STEPHANOPOULOS
and BECKEL believes that STEPHANOPOULOS had never had it,
inasmuch as it was STEPHANOPOULOS’ habit to put all documents in
his out box with instructions what he wanted done with it. She
would pick it up and either follow instructions, or, 1E BO e
instructions were attached to a document, decide herself what to
do with it. HEATHER had never seen a copy of the chronology and
so surmises that GEORGE had not either.

BECKEL said that she felt horribly for the FOSTER
family over VINCE FOSTER’s death and she remembers a general
concern for the family, but she does not remember any discussion
about sending anybody to the FOSTER residence, nor did she learn
after the fact that anybody had been sent to the FOSTER
residence.

She advised that there was an intern in the Office of
the President at that time, JENNIFER PIERCE, who had been either
a sorority sister or friend of LAURA FOSTER. She remembers that
this intern was concerned about how to express her condolence and
remembers that the girl was wondering whether she should go out
to the house or just call or what she should do. BECKEL
describes PIERCE as a white female "currently" blonde, fair
skinned, blue eyes, approximately 5’5" or 5‘6" and very pretty.
BECKEL telephonically contacted the interviewing agent after the
interview and provided PIERCE’s phone number and address: 2603
Cottonwood, Jonesboro, Arkansas, (501) 935-0738.

As part of the interview, BECKEL provided the following
personal information:
Date of Birth:
Place of Birth: FQlA(iE)
Social Security Number: FOIA(b)(7) - ()
Position: Executive Assistant 1in
the Office of the President
(for GEORGE STEPHANOPOULOS)
since June 1993.
Former Position: Staff Assistant
White House Press Office. -~
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Ms. TRACY BECKETT 4907 Van Walbeek Place, Annandale,
Virginia, home phone (703) 642-9716, work phone (202) 456-2018
was advised of the identities of Special Agent’s WILLIAM E.
COLOMBELL and MICHAEL G. NOBLETT. She was informed that the
agents wished to speak to her regarding her use of the computer
currently located on her desk in The White House Office of
Management and Administration, Old Executive Officé Buil&ing,
Room 145. General Counsel CHRISTOPHER D. CERF, Executive Office
of the President, was present during the interview of Ms.
BECKETT. Ms. BECKETT stated that she has been using the personal
computer currently located on her desk since August of 1993. She
stated that when The White House Office of Management and
Administration moved their offices from the west wing of The
White House to the 01d Executive Office Building, she took this
computer with her. She stated that to her knowledge, no one else
has used this computer in the past two to three months other than
herself nor has the computer been removed from her office for
repairs or for any other reason.

avestigaonon _7/13/94 at _Washington, D.C. File# 29D-LR-35063
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ERIN NOELLE BERTOCCI currently an intern at The Office
of the Vice President at The White House, telephone (202) 456-
9015 was contacted telephonically. After being advised of the
identity of the interviewing agent and the nature and purpose of
the interview, BERTOCCI provided the following information:

BERTOCCI advised that as of July 20, 1994, she working
as an intern in The White House Office of Personnel Security
under the direct supervision of CRAIG LIVINGSTONE. In her
capacity in that job, she rarely did any typing assignments and
she knows that she did not type any "“"report from CRAIG
LIVINGSTONE" dated July 21, 1993 which was a chronology of
LIVINGSTONE's activities with regard to VINCE FOSTER, JR.‘s death
on July 20 and 21, 1993. BERTOCCI advised that based on her
knowledge of LIVINGSTONE, she believes that he would have
handwritten such a memorandum and handed it to someone to type,
probably MARI ANDERSON. She advised that there were only three
computers in the office and she herself never saw LIVINGSTONE
working at a typewriter keyboard. She suspects that he wmay have
given a handwritten copy of the memo to WILLIAM KENNEDY.

Although BERTOCCI knows that she herself did not do the
memo and she has never seen a copy of it, she has a specific
recollection of LIVINGSTONE saying that he was going to prepare
such a chronology on July 21. She believes that he said this
after doing something with regard to FOSTER’s car or maybe after
a meeting. She recalls that DEE DEE MYERS called and said that
they should not be talking to the press and thereafter CRAIG
LIVINGSTONE instructed them not to handle any press calls at all.

BERTOCCI advised that she does not believe LIVINGSTONE
had been at The White House all night. She has a recollection
that LIVINGSTONE had either gotten to bed at 2:00 am or gotten up
at 2:00 am in order to identify VINCE FOSTER‘s body. 1In any
case, he told her that he had gotten to bed very late and had
been up really early. She said that he “looked like hell"“.
LIVINGSTONE was not in the office at 8:00 am when BERTOCCI got
there. She does not know if he was there at The White House but

(telephonically) -
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she had not seen him yet. She advised that she and LIVINGSTONE
have a “blue pass" and believes there is a permanent record kept
of all comings and goings of individuals carrying such passes.

She said that she has a vague recollection of
LIVINGSTONE "going back" to some place where everybody was
gathering. She speculated that it was either to the park or the
FOSTER residence or the hospital, she did not know. But she had
the sense that he had gone back to this place before he had
arrived at the office. The timing possibly 5 or 6 am until about
8:30 am.

Her duties as an intern during July, 1993 pertained
primarily to the security tracking system. She did not assist
LIVINGSTONE in carrying any documents, papers or boxes out of The
White House or out of VINCE FOSTER’s office. Moreover, she never
heard of anybody assisting LIVINGSTONE or anybody else carrying
anything out of The White House or out of VINCE FOSTER‘s office.

BERTOCCI was subsequently contacted by telephone by
writer on July 12, 1994 in order to ask if LIVINGSTONE had talked
to her about these matters or otherwise attempted to refresh her
recollection. BERTOCCI advised that he had not. In fact, not
only had she not talked with CRAIG LIVINGSTONE in recent months,
but it would have been natural for him to contact her when she
returned to her job as a White House intern and he did not. It
appeared to her that he was leaning over backwards not to give ~
the appearance of influencing her at all. :

She advised that it seemed unusual to her that
LIVINGSTONE had been asked to identify the body and to go back to
wherever it was he had gone the following morning. She did not
think it was part of his job and was not aware of his knowing
VINCE FOSTER that well. But she admitted there were other
examples of his being involved in things which surprised her.

She commented that CRAIG is quite close to his father and his
father might know more specifics as to his activities the wmorning
after FOSTER‘s death. In addition, she speculated that
LIVINGSTONE probably gave the memorandum to BILL KENNEDY and that
it was typed in BILL KENNEDY‘s office. She also suggested that
NANCY GEMMEL, a former employee in the office who is now retired,
would probably know because she was known to “know everything".
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As part of the interview BERTOCCI provided the
following personal information:

DOB': FOIA(b)(6)

POB: _ ]
Home Telephone (D.C): FOIA(b)(7) - (C)
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Kenneth "Bud" Hobert Blair, Vice President and co-
owner, Federal Security Systems, was interviewed at the Office of
the Special Counsel, 1001 Pennsylvania NW. Mr. Blair was advised
as to the identity of the interviewing agent and of the nature of
the interview. He then provided the following information:

Federal Security Systems is a locksmithing business and
is located at 152A Hillwood Avenue, Falls Church, Virginia -°
22046, telephone number 703-241-4575. Mr. Blair stated that his
home address is 28 South French Street, Alexandria, Virginia
22034 and his home telephone number 703-370-2256. '

Mr. Blair stated that approximately 90 percent of his
business is with various Federal Government agencies and as such
on July 21, 1993, his business had an open purchase agreement
with the Technical Security Division of the United States Secret
Service (USSS). He advised that this purchase agreement remains
in effect today and covers the installation, repair, and "keying"
of locks.

On July 21, 1993, Mr. Blair received a telephone call
from a USSS Technical Security Division employee, Kevin Robbins,
who Mr. Blair knows to be a locksmith employed by Secret Service.
He received this phone call at approximately 2-3:00 pm with
Robbins advising that USSS needed to have a dead bolt lock
installed on a door in the west wing of The White House that.._
evening. Robbins explained that he was uncertain as to when this
lock could be installed but it had to be installed that evening.
At approximately 5:30 pm, Mr. Blair received another call from
Kevin Robbins who asked him to come to The White House at 7:00

pm.

Kenneth Blair said that he arrived at The White House
met by Kevin Robbins, and at approximiately 8:00 pm, Kevin Robbins
escorted him upstairs to the 2nd floor of the west wing where
they met two USSS agents. Blair was shown the door on which he
was to install the lock and observed that it was closed when he
arrived. A USSS agent went with him as he opened the door and
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took and extension cord into the office to plug in. Kevin
Robbins left at that point and Blair assumes that he went home.
Blair began his work and finished installation of the lock at
approximately 10:30-10:45 pm, at which time he locked the door
and was escorted out of The White House.

Mr. Blair advised that the lock that he placed on the
door that evening was one of his company locks that he brought
with him. He stated, however, that Kevin Robbins provided the
key cylinder for the lock and the keys which were all USSS
property. He said that there were only two keys to this lock and
that one of the two agents present (name unknown) kept the keys
in his possession throughout installation of the lock and had
them when he (Blair) left that evening.

Mr. Blair stated that although he was working in the
entrance to the office, he paid no attention to the office itself
and could offer no description as to the interior of the office
or the content of the office. He did advise that during the time
that he was working on the door he observed no one enter the
office nor did he observe anyone place anything in or take
anything from the office. He said that he did not know the name
of the individual who normally occupied this office but that he
surmised a week or two after the installation of the lock that
this was probably Vincent Foster’s office. He said that he came
to this conclusion after hearing numerous television news
broadcasts concerning Foster’s death. He stated that he had _
never met or known Vincent Foster. ’

Mr. Blair made available a copy of his company’s
invoice regarding installation of the lock on the door that
evening.
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On February 23, 1994, FBI Special Agent Dana M. Gillis
requested that David Bobzien, County Attorney, Fairfax County,
Virginia, provide the Office of the Independent Counsel with a
copy of electronic traffic generated in the course of response to
the death site of Vincent Foster, Jr. by the Fairfax County
Emergency Medical Service (EMS). Attached is a copy of the
February 25, 1994 letter of response by Bobzien with :
corresponding attachments. Bobzien’s letter and attachments are
attached and made a part of the record hereto.

It should be noted that a document titled Fairfax
County, Virginia memorandum dated February 24, 1994 to David
Bobzien from Chief Deputy Mark S. Wheatley regarding personnel
responding to the Foster death call contained the name James
Sutton as part of the crew of Truck One. It should be noted that
Victoria Abbott Jacobs was the driver of Truck One, rather than
James Sutton. Jacobs was interviewed regarding her participation
in the dispatch call regarding Vincent Foster, on March 11, 1994.
Also contained in the report are extended narratives generated by
individuals responding to the dispatch to Fort Marcy Park on July
20, 1993. Bobzien also provided a handwritten index to the
electronic reports. The index contained an explanation of the
abbreviations utilized in the generation of electronic
transmission information.

Also attached is one copy of a document titled Fairfax
County Public Safety Communications Center, Fairfax, Virginia,
March 9, 1994, event number 932011315. This document is a -
transcript of the 911 telephone call received by the Fairfax
County Public Safety Communications Center on July 20, 1993.
This transcript details the incoming telephone call regarding
Vincent Foster, Jr. A second document related to the March 9th
communication is subtitled Fire and Rescue Department Event
History Header Record. This document is an outline detailing the
events related to the 911 telephone call regarding Foster.

fvesigationon _ 2/23 /94 a Falls Church, VirginiaFie# 29D-LR-3506€3
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SHARON BOWMAN, sister of VINCENT W. FOSTER, JR. was
interviewed at the Office of the Independent Counsel, 1001
Pennsylvania Ave., N.W., Washington, D.C. (WDC), regarding events
that may have contributed to the death of her brother.
Participating in the interview were her attorney, JAMES HAMILTON,
of the law firm of Swidler & Berlin, 3000 K Street, N.W.,~-WDC and
Mark Stein, Attorney, Office of the Independent Counsel (OIC).
After being appraised of the purpose of the interview and the
identities of all parties participating, BOWMAN thereafter
provided the following information:

BOWMAN did not consider herself to be a close confidant
of her brother’s. She further noted that in the recent past, she
had had infrequent contact with her brother. She was not aware
of FOSTER’s depression until after his death.

BOWMAN was aware that FOSTER’‘s spouse, LISA FOSTER, was
concerned about her husband (VINCENT FOSTER). BOWMAN did not
know what that concern was about.

BOWMAN arrived in Washington, D.C. on July 20, 1993,
the day of FOSTER’s death. This trip was BOWMAN’s first wvisit to
WDC. After VINCENT FOSTER came to Washington as part of the
Clinton Administration, he returned to Little Rock on a couple of
occasions. The last time BOWMAN saw FOSTER was in May, 1993 when
he returned to Arkansas to deliver a graduation speech at the
University of Arkansas Law School. During his stay, FOSTER
appeared to be tired which BOWMAN attributed to knowledge of
FOSTER working long hours. BOWMAN was aware that FOSTER was
under a great deal of stress with his job.

In describing her brother, BOWMAN used the word
reticent with regard to his personality. 1In conversations
between BOWMAN and FOSTER there was no talk of what he was
working on at the White House.

BOWMAN was aware that FOSTER was working long hours in
the White House Counsel’s Office. From LISA FOSTER, BOWMAN was

Invesigationon 6 /6 /94 at _Washington, DC File# _29D-LR-35063
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aware that FOSTER was disturbed by the burning of the David
Koresh compound in Waco, Texas, and was concerned with
"Travelgate." BOWMAN did not recall any reference to the Wall
Street Journal articles that she is aware of since FOSTER’s death
that may have been a contributing factor to his depression.

Regarding the gun that was found at the death scene,
BOWMAN was aware that her father owned several guns. TheSe .
weapons were recalled to be hunting rifles and several pistols.
BOWMAN used the term "pistol" in a generic sense for handgun.
BOWMAN was aware that VINCENT FOSTER, SR.‘s will was written by
BERYL ANTHONY’'s daughter, indicated who the senior FOSTER’s gun
collection would go to. BOWMAN did not have any strong concern
that her father would use one of the guns in his collection to
take his own life. VINCENT FOSTER, SR. had ‘made an offhand
comment that caused SHELIA ANTHONY, her sister, to acquire the
guns from the senior FOSTER‘s residence.

VINCENT FOSTER, SR. maintained a gun in his bedside
‘table which was known to have been taken from him. This
particular gun had previously been identified by BOWMAN. BOWMAN
believed that VINCENT FOSTER, JR. took the guns out of her
father’s house upon her father’s death. The afternoon of VINCENT
FOSTER SR.‘’s funeral, SHARON BOWMAN showed one of the guns to her
son. At that time the guns were taken by VINCENT FOSTER, JR.
BOWMAN recalls that she received two guns. She was aware that
one of the guns was a ".22 automatic pistol." BOWMAN thought ~
BERYL, ANTHONY may have some of the guns but was unsure. BOWMAN
remembers that her father had a gun similar to a revolver that
was displayed to her during the course of the interview. She
remembered the detailing on the handle of the gun but remembers
the handle on the gun she saw to be brown. Upon reflection she
could not be sure about the color of the handle. BOWMAN thought
her father may have had a gun similar .to the gun she was
displayed in the course of the interview, in his bedside table.

BOWMAN does not recall FOSTER, SR. having made mention
of the weapon that was displayed to her in the course of the
interview. BOWMAN admitted that she had never really carefully
examined the gun that was thought to have come from her father‘’s
night table. BOWMAN was unable to say whether the gun that was
displayed to her during the course of the interview belonged t

her father. .

BOWMAN believes that her son may have been fascinated
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by the fact that the gun was a Colt revolver. BOWMAN’s son, LEE
FOSTER BOWMAN, can be telephonically contacted at telephone
number, (212) 412-6859. As far as the color of the handle of the
gun being brown in color, BOWMAN believes the earlier reference
to the gun having a brownish handle may have come from JOHN SLOAN
who showed her a photograph of the gun subsequent to her
brother‘s death.

BOWMAN did not recall if the pistol in her father‘s
bedside table was loaded. BOWMAN was aware that her brother,
VINCENT FOSTER, may have gone back to their father’s residence at
a later time and acquired ammunition for the weapon believed to
have come from her father’s bedside table. BOWMAN does not have’
any old ammunition in her possession. BOWMAN was unable to
provide any further information of investigative value.



=

FD-302 (Rev. 3-10-82)

=i=

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

7/5/94

Date of transcription

2 30186401 .wtg

LEE FOSTER BOWMAN, nephew of VINCENT FOSTER, JR. was
interviewed at his place of employment, Barclay’s Bank, 222
Broadway, New York City, New York 10038. He was advised of the
identity of the interviewing agent and of the purpose of the
interview. BOWMAN provided the following information:

He is the grandson of VINCENT FOSTER Senior who died in
1992, and nephew of VINCENT FOSTER, JR. who died July 20, 1993.
When he was 10 to 16 years old (approximately), he used to go
with his grandfather to a fishing club located in Millwood,
Arkansas and a hunting cabin in Yellowcreek, Arkansas. On these
occasions, which numbered about two or three per year, he would
shoot some of his grandfather’s firearms. His grandfather
collected weapons and was a "big sportsman". BOWMAN recalled
seeing that his grandfather possessed about 3 pistols/revolvers;
about 4 shotguns; and two or three rifles. BOWMAN mostly shot a
.22 automatic pistol that looked something like a luger. "It had
a dark barrel and wooden handle. He also shot a larger caliber
revolver that his grandfather kept in a holster. He also shot a
rifle and shotgun. BOWMAN said he knew the difference between a
pistol and a revolver.

BOWMAN was asked if his uncle, VINCENT FOSTER, JR.,
ever accompanied him on these trips and he answered, "Maybe
once". He could not recall any additional details regarding

this.

BOWMAN went duck hunting with his grandfather at the
Yellowcreek hunting cabin which was located between Hope,
Arkansas and Texarkana. His grandfather taught him safety of the
weapons. He remembered his grandfather keeping one of the
handguns in a bedside table, one in his truck and one at the
hunting lodge. He said when his grandfather died, his uncle
inherited the weapons. This included at least a "couple of
pistols" and a shotgun.

BOWMAN had no knowledge of his uncle VINCENT FOSTER,
JR. bringing any of these weapons to Washington, D.C. from Little

alvestigation on 6/28/94 at _New York, New York File # 29D-LR-35063
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Rock, Arkansas with him when he joined the CLINTON
administration.

BOWMAN was shown the .38 caliber colt revolver believed
to have been used by VINCENT FOSTER, JR. on July 20, 1993 to kill
himself. BOWMAN was asked if he recognized this weapon. BOWMAN
said, "The gun does not ring a bell particularly". BOWMAN said
the ".38 caliber" nature of the weapon was familiar, but that he
didn‘t remember the black handle and the dark color of the metal.
He indicated that he was familiar with the cylinder and barrel
portion of this size or caliber of a weapon except for the color
of the metal.

BOWMAN was asked if he could think of anyone else who
could possibly identify his grandfather’s firearms. He answered
that probably other members of the hunting and fishing club and
friends of his grandfather could do this. When asked to identify
these individuals, BOWMAN said that there was a Dr. SYKES who was
a dentist in Hope, Arkansas (his son is also a dentist). BOWMAN
said he did not know if SYKES was still alive or not but that
SHEILA or BERYL ANTHONY or his mother could probably help
identify Dr. SYKES whereabouts. BOWMAN also said that his great
uncle CHARLIE (last name not recalled) who lives in Yellowcreek,
Arkansas may also be helpful. He further identified CHARLIE as
being married to his grandfather’s sister. BOWMAN also suggested
that BERYL ANTHONY could possibly be of additional assistance.

The following description of BOWMAN was obtalned
through observation and interview: »

Name: LEE FOSTER BOWMAN

Race: White

Sex: Male

DOB:

PORB : FOIA(b)(6)

SSAN: FOIA(b)(7) - (C)
Residence: Number 3 Sheridan Square

(7th Avenue and West 4 Street)
New York, NY 10014

Telephone: (212) 366-9613
Present Employment : Associate-Derivative Sales
Person

Barclay’s Bank -
222 Broadway-8th Floor
(between Vessey and Fulton
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Telephone:

Streets)
New York, NY
(212) 412-6859

10038
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KEITH O. BOYKIN, Special Assistant to the President and
Director of News Analysis since January 1993, telephone (202)
456-7150, was interviewed telephonically. After being advised of
the identity of the interviewing agent and the nature and purpose
of the interview, BOYKIN provided the following information:

BOYKIN advised that he was made Director of News
Analysis in January 1993 and held that position until April -1994
when he was made the Director of Specialty Press. He was
Director of the Office of News Analysis in July 1993 when VINCE
FOSTER, Jr. committed suicide. He advised that he vaguely
remembers FOSTER’s death but had no specific recollection of July
20 or July 21, 1993. He advised that he probably worked both
days and that he found out about VINCE FOSTER’s death at home
while watching the news. He wondered how things would be at work
when he arrived there. He was handling the distribution of the
clippings while LARRY SAMPAS, a volunteer who handled those
responsibilities, was gone that week on vacation. BOYKIN
estimates that on July 21 it would have been his practice to
arrive at The White House between 6:30 and 7:00 am and added that
at that time of the morning only two or three people are
generally in the West Wing. GEORGE STEPHANOPOULOS being one (who
he estimated arrives about 6:30 in the morning every morning) and
the people from the News Analysis Department.

BOYKIN advised that interns are used on a regular basis
in the News Analysis Department although at times when interns
are not available, staff members are used to assemble and
distribute the press clippings. In July 1993, BOYKIN thinks-
there were probably plenty of interns available but if not, the
staff members were LARRY SAMPAS (Deputy), KEN CHITESTER (the head
of the department) and JULIE OPPENHEIMER (she left White House
employment possibly the end of November 1993). He could not
recall the names of any of the interns or volunteers working for
News Analysis in July of 1993 but said that the current Director
KEN CHITESTER probably has information on the identities of those
individuals.

(telephonically)
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BOYKIN said that he does not recall any discussion at
any Communications Office meetings or during any other
conversation on the issue of Press Office presence at the FOSTER
residence in the wake of FOSTER’s death. He advised that such a
thing would have been discussed at their daily meeting and he
does not recall hearing of it. He also advised that he did not
receive any call from CRAIG LIVINGSTONE in connection with
FOSTER’s death in any way. The only contact he ever has with
CRAIG LIVINGSTONE involves passes for interns.

BOYKIN speculated that on the evening of July 20, 1993,
he left The White House at approximately 8:00 pm and reiterated
that he doesn’t remember anything specific about the day of July
21, 1993. He also does not recall seeing CRAIG LIVINGSTONE

anytime during that day.

As part of-the interview BOYKIN provided the following
personal information:

Date of Birth: FOIA(b)(6)

Place of Birth:

Social Security Number: FOIA(b)(7) - (€)
Position: Special Assistant to the

President and Director of
Specialty Press (since April
1994); Director of White House
News Analysis (January 1993 -
April 1994) T
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On May 18, 1994, C. BRANTLEY BUCK, Partner ROSE LAW
FIRM was interviewed at the FBI offices in Little Rock, Arkansas.
Also present was his attorney C. MICHAEL BUXTON of the firm
VINSON & ELKINS, the Willard Office Building, 1455 Pennsylvania
Avenue, NW, Washington, D.C., telephone number 202-639-6613.
After being advised of the identity of the interviewing agents
and the nature and purpose of the interview, BUCK provided the
following information:

BUCK advised that he had known VINCE FOSTER, JR. for
approximately 20 years to their connection with the ROSE LAW FIRM
in Little Rock, Arkansas. Their contact was on a weekly basis.
He characterized their relationship as fairly close, primarily
professional, and noted that did not socialize outside the
office. The last time he saw VINCE FOSTER was at BILL CLINTON's
inauguration.

He described FOSTER as very professional and very
intelligent. He was not a very outgoing individual and probably
the type to internalize problems and difficulties. They did not
have the kind of relationship where FOSTER would have confided
problems to BUCK.

BUCK speculated that FOSTER’s confidants would have
been WEBB HUBBELL, BILL KENNEDY and perhaps JOHN and HELEN SLOAN.

BUCK advised that he didn’t know how FOSTER handled
stress, but noted that he appeared to cope extremely well with
it. It was his impression that FOSTER was very successfully in
coping with a terrific amount of stress which BUCK imagined the
first year of FOSTER’s tenure at The White House would have been.

BUCK was not aware of any problems that FOSTER may have
been having such as gambling or financial difficulties or extra-
marital affairs. With regard to health matters, he recalled that
FOSTER exercised regularly and that physical fitness seemed to be
important to him. He used the ROSE LAW FIRM gym facilities on a
daily basis. He felt that it certainly would have been a factor

Investigation on 5/18/94 at _Little Rock, Arkansas Fie# 29D—LR—35663
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in increasing FOSTER'’s stress if he was not able to work out any
longer.

BUCK opined that from a laymen’s standpoint and with
hindsight, FOSTER appears to have suffered from classic
depression. He found out about FOSTER’s suicide from CAROLYN
HUBER who called him from Washington, D.C. on July 20, 1993 at
approximately 11:30 pm D.C. time to notify him of FOSTER’s death.

BUCK advised that the reason he called FOSTER on July
20 related to the preparation to the blind -trust for President
and First Lady CLINTON. BUCK explained that he was preparing the
blind trust and coordinating the effort through VINCE FOSTER. He
further explained that once the contents of a blind trust are
certified by the Office of Government Ethics, there is a 30 day
period within which the documents all have to be executed. BUCK
had sent documents to Washington, D.C. for President CLINTON to
sign. BUCK had in his possession already, documents for HILLARY
CLINTON to sign and it was expected that HILLARY CLINTON would be
coming through Little Rock and would be available to sign
remaining documents on or about July 21. She had been gone for
two or three weeks on a trip to Japan. BUCK had many documents
for HILLARY CLINTON to sign and a few that the President needed
to sign. VINCE FOSTER was supposed to make sure that the
President signed the documents and that they were mailed to BUCK
in Little Rock.

BUCK had called VINCE FOSTER on July 19 to check on the
status of the documents and hadn’t been able to reach FOSTER. He
called again on the 20th, FOSTER returned his call at 12:17 D.C.
time. BUCK called back at approximately 1:00 pm D.C. time.

There were no difficulties with the blind trust per say FOSTER
had been handling the whole matter completely normally. It was
done the only tasks which needed to be completed were
ministerial. As it turned out BUCK-did not receive the documents
from President CLINTON but there was no permanent damage because
he evidently did get all the documents executed within the 30 day

period.

BUCK advised that he has only spoken to LISA FOSTER on
a casually basis, so he does not know her well. He did not know
FOSTER to hunt or have an interest in guns but FOSTER didn’t seem
like the type to hunt or have such an interest. He was surprised
when he heard that FOSTER had used a gun since FOSTER seemed to
be a very non-violent person. It was, however, a no nonsense
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foolproof method of committing suicide and that was consistent
with the way FOSTER went about completing tasks.

The only change that BUCK noticed in FOSTER after he
became Deputy Counsel was that FOSTER was not normally a very
talkative person but he became noticeably less talkative after
going to The White House. BUCK said that he would try to joke
back and forth a little bit and be met with a stony silence on
the phone. He attributed it to the fact that FOSTER was no-
longer a partner in the firm and he was just not able to "chit-
chat" anymore. From early January and February 1992, FOSTER was
very businesslike. BUCK advised that this didn’t cause any ill
feeling between the two and he did not know whether other
individuals had experienced or noticed the same thing with
FOSTER. He did not have the impression that FOSTER didn’t have
time to talk with him anymore because he wasn’t important. BUCK
advised that with regard to the telephone tag they were playing
on July 20, he believes that FOSTER would have or should have
known why BUCK was calling him that day.

Around the time that the Wall Street Journal articles
were appearing about ROSE LAW FIRM partners, BUCK had occasion to
be talking business with FOSTER and jokingly ask him if he made
the Journal today. FOSTER simply replied, "No, and I hope I
never do again". BUCK advised that it seemed like a very normal
response. FOSTER was never irate nor very angry. He doesn’t
recall ever seeing FOSTER lose his temper. s

As part of the interview, BUCK provided the following
personal information:

Name: C. BRANTLEY BUCK

il FOIA(D)(6)

Social Security No.: FOIA(b)(7) - (C)
Position: Partner, ROSE LAW FIRM

Little Rock, Arkansas
since 1976
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EDGAR DENNIS BUENO was interviewed in the offices of
the Office of the Independent Counsel (OIC), 1001 Pennsylvania
Avenue, N.W., Suite 490 North, Washington, D.C. (WDC). Also
participating in the interview was OIC Assistant Counsel BRETT M.
KAVANAUGH. After being advised of the official identities of the
interviewing agents and the nature of the interview, BUENO
furnished the following information: R

BUENO is currently a first year law student at the
George Washington University National Law Center, WDC. He
graduated from the University of Chicago in Chlcago Illinois,
with an undergraduate degree in political science in June 1992.
BUENO then held an unpaid internship at the National Governors
Association in WDC. BUENO volunteered to work in the BILL
CLINTON presidential campaign in 1992, and he began working at
the campaign headquarters at 1317 F Street, N.W., WDC. 1In late
November 1992, BUENO took a paid job in the transition counsel‘’s
office at 1120 Vermont Avenue, N.W., WDC, which was the office
where vettlng was conducted for potentlal high-level appointees
in the incoming CLINTON Administration. The position of
transition counsel was held by JIM HAMILTON, and other attorneys
in the office included WARREN CHRISTOPHER and GARY GINSBURG.
BUENO was asked by GINSBURG to perform tasks such as copying SF-
86 forms, which were background questionnaires completed by
candidates for appointments, and sending out such forms as these
to potential appointees. -

Although BERNARD NUSSBAUM was White House Counsel,
Deputy White House Counsel VINCENT W. FOSTER, Jr. was also maklng
many decisions during the early days of the CLINTON
Administration. During either the last week of January 1993 or
the first week of February 1993, GINSBURG and BUENO went to the
White House to attempt to determlne whether they would be given
permanent positions in the Administration once the transition
period was over. They met with FOSTER to discuss their interest,
and they were both moved into permanent positions. BUENO became
a paralegal working directly for Associate White House Counsel
WILLIAM H. KENNEDY III. GINSBURG, LIZ FINE and STEVE SILVERMAN

vestigation on 10/5/94 at Washington, D.C. File# OIC-35063
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transferred over from the transition office to the White House,
where they continued the vetting process for potential
appointees. GINSBURG and FINE have left the White House and are
currently working at the United States Department of Justice
(DOJ) . SILVERMAN continues to work at the White House.

Although GINSBURG and FINE worked with the White House
Counsel‘’s Office in vetting candidates and processing nominees
toward their confirmation hearings, GINSBURG and FINE kifi&w that
they did not formally have positions as Associate White House
Counsels. BUENO’s office was in the 0ld Executive Office
Building (OEOB) so he was never physically located in the offices
of the White House Counsel’s Office in the West Wing of the White
House. FOSTER’s office was in the West Wing, and he would
typically call BUENO’s office in the OEOB to inquire about the
status of the appointment process for specific candidates, e.g.,
to inquire how close 'the background investigation was to being
completed. FOSTER might have also called to ask for the latest
statistics on how many positions had been filled in relation to
the number of available positions to be filled. BUENO was not
familiar with any of the other work being performed by FOSTER.

KENNEDY had not sought a position in the CLINTON
Administration but was asked to join. FOSTER‘s presence in the
CLINTON Administration was part of what attracted KENNEDY to join
the White House staff. KENNEDY was unable to participate in a
large portion of the process for nominating appointees until he
became familiar with it. KENNEDY was clearly assigned to get
people through the appointment process during the time that. BUENO
worked for KENNEDY.

BUENO served at the White House from February 1993
through August 1994. After the death of FOSTER on July 20, 1993,
BUENO began working for Associate White House Counsel BETH NOLAN.

BUENO first heard of Whitewater during the campaign,
but he is not certain of the context in which he heard of it. He
recalls that Whitewater was mentioned in connection with a report
issued by attorney JIM LYONS.

BUENO did go to work at the White House .compound on
July 20, 1993. He believes that he arrived at work that day at
his usual time, which would have been between 8:00 and 8:30 a.m.
BUENO did not see FOSTER during the last ten days to two weeks
prior to FOSTER‘s death.
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In previous weeks, whenever BUENO passed FOSTER in a
hallway, FOSTER would always greet him or somehow acknowledge
BUENO’s presence. However, when BUENO last saw FOSTER, which was
approximately two weeks before FOSTER’‘s death, FOSTER did not
even say hello to BUENO. On that occasion, FOSTER was exiting
NOLAN‘s room when BUENO saw him. Although FOSTER looked at BUENO,
he did not greet BUENO, which BUENO thought was very unusual
under the circumstances. .

L~

BUENO is certain that he did not see FOSTER on July 20,
1993. BUENO does not recall any instances of KENNEDY attempting
to reach or speak with FOSTER on July 20, 1993. BUENO_left work
at the White House that evening sometime between 6:30 and
7230 p.m.

BUENO did not learn of FOSTER‘s death until the
morning of July 21, 1993 when BUENO was still at home preparing
to go to work. On that date at approximately 7:15 a.m., BUENO
happened to turn on his television, which was tuned to the
“Today" show. BUENO saw a photograph of FOSTER displayed on his
television screen but the audio portion of the program was not
yet audible on BUENO’‘s television so BUENO could not hear why
FOSTER‘s photograph was being shown. BUENO later switched
channels to another station and eventually heard a story about
FOSTER’'s death the preceding night.

BUENO believes that he arrived at work at the White _
House between 8:00 and 8:30 a.m. on July 21, 1993. When BUENO
arrived at his office, MARTHA STANLEY, who was the secretary for
both KENNEDY and NOLAN, was the only person in the suite (Room
136 of the OEOB). BUENO and STANLEY sat at STANLEY’s desk and
spoke with each other until other people began to come into the
office. At approximately 9:00 or 9:30 a.m., BUENO learned that
there was going to be a White House staff meeting with President
CLINTON on the fourth floor of the OEOB. Just prior to the start
of this meeting, BUENO observed WEBB HUBBELL, MARSHA SCOTT, and
KENNEDY holding hands with each other.

In terms of KENNEDY’s actions following the death of
FOSTER, BUENO knows that CRAIG LIVINGSTONE and KENNEDY went
somewhere, possibly the morgue, to identify FOSTER's body the
night of July 20, 1993. BUENO himself had no assignments
relating to FOSTER’s death.

BUENO has not wanted to immerse himself in the details
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of how FOSTER died. He has spoken with another White House staff
member, PETER PAPPAS, about the rumors surrounding FOSTER’s
death, but he has only spoken about the rumors and has not
attempted to investigate them or their validity. At the time of
BUENO‘s conversation with PAPPAS, PAPPAS was serving as an
Assistant Counsel to the President on a temporary basis, but he
is currently working at the United States Department of State.
BUENO does not recall hearing of anyone being assigned to handle
FOSTER's documents after FOSTER’s death. :

On July 21, 1993, LIVINGSTONE came to Room 136 in the
OEOB looking for KENNEDY. BUENO believes that LIVINGSTONE came
to this office between 9:00 and 9:15 a.m. but probably closer to
9:15. LIVINGSTONE's visit occurred sometime before the meeting
of the White House staff with President CLINTON. BUENO told
LIVINGSTONE that KENNEDY was not in the office yet. During this
exchange, LIVINGSTONE was actually in the reception area of the
suite, which is the area where STANLEY sits. LIVINGSTONE did not
mention what he had done that morning or why he was looking for
KENNEDY. LIVINGSTONE told BUENO that he and KENNEDY had driven
somewhere the previous night to identify FOSTER’s body. BUENO
does not recall how LIVINGSTONE was dressed that morning or
whether his clothing was unusually rumpled or casual. BUENO does
recall that LIVINGSTONE appeared distraught.

BUENO did not have to prepare a chronology of his
activities on or about July 20, 1993. He cannot recall if o
LIVINGSTONE or anyone else mentioned anything about a chronology
at that time. BUENO believes LIVINGSTONE may have prepared.a
chronology but he is not certain of this recollection. BUENO
considers it most likely that he heard about the chronology
through a conversation, but he cannot recall with whom he may
have been speaking. BUENO thinks that he may have heard about
the chronology from LIVINGSTONE. BUENO does not know if someone
told LIVINGSTONE to prepare the chronology. BUENO believes it is
likely that the chronology was prepared in anticipation of
inquiries from the press. LIVINGSTONE is the type of person who
would have prepared such a document on his own initiative and
without being instructed by someone else to do so.

BUENO was present during a conversation on July 22 or
July 23, 1993 in which KENNEDY complimented LIVINGSTONE for doing
a good job on the night of July 20, 1993. KENNEDY told BUENO._
that BUENO would have been proud of the way LIVINGSTONE had "~
performed that evening.
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BUENO has no knowledge of anyone removing documents
from the White House. BUENO was not asked to remove documents or
assist LIVINGSTONE in any other way during the time period around
July 20, 1993. i

While BUENO was employed as KENNEDY’s paralegal, one of
his tasks was to send forms related to background investigations
both to appointees as well as to other agencies such as the
Federal Bureau of Investigation and the Internal Revenué“§éxvice.
BUENO also reviewed the completed forms to ensure that they had
been completed correctly. BUENO was also responsible for hand-
carrying the completed background investigation reports to the
Senate so that these reports could be reviewed by the appropriate
senators involved in confirmation hearings for appointees. BUENO
received his work assignments from KENNEDY himself. During the
course of his work, BUENO would see LIVINGSTONE on a day-to-day
basis. BUENO had kept a mailbox in LIVINGSTONE's office
downstairs in the OEOB so he had to go to LIVINGSTONE's office to
check his mail each day.

If a background investigation on an appointee had been
initiated by someone in the transition office, e.g., an early
appointee such as NUSSBAUM, then the transition office staff
member who moved to an assignment at the White House was still
responsible for the completion of that background investigation.
For the first month of his tenure as KENNEDY'’Ss paralegal, BUENO
continued to check on the status of background investigation
forms as he had done in the transition office. )

BUENO does not know how LIVINGSTONE obtained a job in
the White House Office of Personnel Security. Once LIVINGSTONE
was hired, BUENO turned over responsibility for background
investigations being conducted on White House employees to
LIVINGSTONE.

KENNEDY had three safes in his office, and each of the
safes had five drawers. The background investigation reports
were maintained in green legal size folders and were kept locked
in KENNEDY's safes. Only KENNEDY knew the combinations to these
safes. BUENO is not aware of any system used to track the exact
location of individual background investigation files once they
were removed from KENNEDY's safes, e.g., when BUENO brought a
file up to Capitol Hill to be reviewed by a senator.

BUENO does not recall LIVINGSTONE mentioning going to
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FOSTER’s house the night of July 20, 1993 or the morning of July
21, 1993. BUENO does not recall whether LIVINGSTONE was in
attendance at the meeting of the White House staff with Pre81dent

CLINTON on July 21, 1993.

BUENO last spoke to LIVINGSTONE and KENNEDY when BUENO
completed his employment at the White House on August 15, 1994.
BUENO went back to the White House on approximately September 1.5,
1994 to see KENNEDY but he did not have an opportunity t£o6 speak
with KENNEDY because KENNEDY was on the telephone.

Based on observation and interview, BUENO is_described
as follows:

Name: EDGAR DENNIS BUENO

Sex: » i Male

§a§e= . B.' o White FOIA(b)(6)
ate o irth:

Place of Birth: FOIA(b)(7) 1 (C)

Address: 801 15th Street South

Arlington, Virginia 22202
Hone telephone: (703) 415-1761
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DALE BRENT BUMPERS, born FOIADB)7) - (O | currently

employed as Assistant United States Attorney (AUSA) for the
Eastern District of Arkansas, was contacted at his place of
employment at the TCBY Building, Sth Floor, was advised of the
identity of the interviewing Agent, the purpose of the interview,
and the fact that the interview was being conducted at the
direction of Independent Counsel ROBERT B. FISKE, JR.

Mr. BUMPERS confirmed that he was employed as AUSA in
the Little Rock United States Attorney’s Office during 1993. He

stated he does not remember if AUSA FLETCHER JACKSON spoke to him

in July of 1993 or at any other time about the investigation of
DAVID HALE‘s business, CAPITAL MANAGEMENT SERVICES, being
conducted by the Federal Bureau of Investigation (FBI) at that
time, nor does he remember if AUSA JACKSON ever mentioned to him
that a search warrant was being planned or was about to be
executed on HALE‘s business. BUMPERS said he believes that

AUSA JACKSON never spoke to him about the investigation or the
search warrant and that he was not aware of either at the time
the search warrant was executed. ) —_

BUMPERS said he believes that the first t@me he heard

about the search warrant for CAPITAL MANAGEMENT SERVICES was from

someone not affiliated with the U.S. Attorney’s Office or the
FBI, but someone on the street. He declared he cannot remember
who talked to him but believes it was at least a week to a month
after the suicide of VINCENT FOSTER. This person mentioned a
speculation about a possible connection between FOSTER’‘s suicide
and the search of CAPITAL MANAGEMENT SERVICES. The remarks were
made in passing, and BUMPERS said he could not remember who
mentioned this or why the subject came up. He declared he did
not speak with anyone in the U.S. Attorney’s Office, the FBI, or
anyone else about the investigation and search warrant involving
DAVID HALE and CAPITAL MANAGEMENT SERVICES prior to July 20,
1993.
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CHARLES WILLIAM "BILL" BURTON, Deputy Assistant to the
President and Policy and Staff Director for the Chief of Staff,
the White House, Washington, D.C., was interviewed at the Office
of the Independent Counsel, Washington, D.C. as scheduled at
10:30 a.m. MR. BURTON was advised of the identity of the
interviewing agents and of the purpose of the interview.
Assisting with the interview was CARL STICH, Assistant to
Independent Counsel, ROBERT B. FISKE, JR. Also present during
the interview was MR. BURTON’s attorney, CHARLES M. CARBERRY,
from the law firm JONES, DAY, REAVIS & POGUE. MR. BURTON
provided the following information:

He started at the White House officially on May 10,
1993. Prior to that time, he assisted at the White House on a
consulting basis since the transition. BURTON grew up in
Texarkana, Arkansas and was back in that town from 1976 through
1977. He spent the years 1975 through 1984 in Hope, Arkansas.
From 1983 through 1984, he owned a newspaper in Hope. It was
during this period of time that he knew VINCE FOSTER's father who
was a "city father" in Hope. BURTON said VINCE himself was not
much of a public persona in Arkansas. He is not sure when he
first met VINCE FOSTER, but it may have been in court. After
selling the Hope newspaper, BURTON went to Little Rock and worked
for the Associated Press. He then enrolled in law school at the
University of Arkansas at Little Rock and during the school year
clerked at the Rose Law Firm (RLF). While at RLF, BURTON had a
professional relationship with FOSTER. He said he primarily
worked with associates who worked with. FOSTER while at RLF.,
During the campaign and extending into the new administration
prior to his permanent employment, BURTON assisted with energy
policy. White House Chief of Staff MCLARTY had come to the White
House out of the energy industry and often turned to BURTON for
assistance in this area. BURTON moved to Washington, D.C. during
the transition and had been considered for a number of other
posts within the administration.
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Following law school graduation, BURTON worked until
May 1993 at the JONES DAY law firm in Austin, Texas, handling
primarily litigation work. BURTON received a letter from VINCE
FOSTER as an endorsement to join the Arkansas Bar Association.

BURTON said he knew President CLINTON since CLINTON had
been a candidate for the Attorney General in Arkansas.

BURTON described FOSTER with the following adjectives:
best reputation; integrity; ethical; brilliant lawyer who had
scored first on the Bar exam; not a real colorful fellow; and
someone who had not had his name in the paper except for
charitable work.

BURTON said he did not socialize with FOSTER. He could
only remember having lunch with him on one occasion during the
transition. BURTON never attended the weekly dinners with the
Arkansas group in Washington, D.C. after CLINTON became
President.

BURTON said he had occasional day-to-day contact with
VINCE FOSTER at the White House. He said these occasions totaled
no more than six to ten during the period May through July 1993.

At this point, BURTON noted that he sometimes had
difficulty in separating what is known today versus what he knew
at the time of FOSTER’s death.

Asked if he had noticed any changes in VINCE FOSTER
just prior to his death, BURTON answered that FOSTER always
seemed like a pretty serious fellow, down to business. BURTON’S
sense was that FOSTER had more concentration and furrowed brow in
the weeks prior to his death. BURTON did not recall discussing
this with anyone.

BURTON saw FOSTER for the last time two weekends before
FOSTER's death. The occasion was a Saturday or Sunday at the
White House when both were working. They had come to the White
House independently but FOSTER, BURTON and someone else whose
name BURTON could not recall, ended up being together and perhaps
discussing the Travel Office situation. They were trying to do
the right thing and it wasn’t coming out that way. FOSTER was
concerned about his reputation.
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FOSTER had been concerned about how DAVID WATKINS was
being treated by the press. BURTON didn’t recall FOSTER saying
he was concerned about BILL KENNEDY.

When asked if VINCE FOSTER was working on Whitewater-
related matters prior to his death, BURTON answered that he
didn’t know. BURTON knew FOSTER did some personal legal work for
the CLINTONS while at RLF. FOSTER would have continued some of
this work at the White House, particularly as it related to.-
financial disclosure forms, etc.

On the evening of July 20, 1993, just prior to 9:00
p.m., BURTON received a telephone call from DAVID WATKINS,
Assistant to the President for Management and Administration.
WATKINS was calling the Chief of Staff’s office and BURTON was
sitting in the reception area when he received the call. WATKINS
reported that he had learned from the duty officer of the U.S.
Park Police (USPP) that VINCENT FOSTER had died. BURTON said his
memory was hazy because of the flurry of activity that followed,
but he could recall walking to the residence of the White House
where the President and others from the Senior White House Staff
were. The President was appearing on the LARRY KING show live
that evening from 9:00-10:00 p.m. BURTON pulled MCLARTY out of
the room where he was watching the show and informed MCLARTY of
FOSTER’s death. MCLARTY was visibly affected by this news.

BURTON then went to further confirm the death and
circumstances surrounding it. With his newspaper reporter
background, he ended up calling several USPP investigators,. the
hospital, an ambulance company and also BRUCE BABBIT, Secretary
for the Interior. He called BABBIT to offer White House help and
cooperation in the FOSTER death investigation by the USPP.

BABBIT reacted, as others had, by being shocked and was also
appreciative and understanding. BURTON remembers he told BABBIT
the White House wanted no special treatment from the Park Police.
BURTON did not recall the FBI/DOJ involvement being discussed at
this point. He termed the call to BABBIT as a "courtesy call."

When asked to describe what he had learned of FOSTER'’s
death at this point, BURTON said he spoke with the lead
investigative officer at the scene who described the appearance,
wallet and scene of the death as a classic suicide. He said
FOSTER’s thumb was in the trigger and blood under FOSTER not in
the grass nearby the body. He said the thumb being in the --~
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trigger was a classic key indicator to the USPP of suicide. Not
many people know that this is how a gun is held to commit this
type of suicide. BURTON asked and was told that no note was
found, but that FOSTER’s car, a Honda, had been found.

Just past 9:30 p.m., BURTON returned to tell MCLARTY
that it was clear that it was FOSTER and appeared to be a
suicide. It was apparent to BURTON at this point that DEE DEE
MYERS, GEORGE STEPHANOPOULOS, MARK GEARAN and others present- from
the White House had been told of FOSTER’s death by MCLARTY. At
that point, BILL KENNEDY and CRAIG LIVINGSTONE called to their
location indicating they had identified FOSTER’s body at the
hospital. BURTON said this group was in one of the "colored
rooms" on the ground floor of the White House, and at times used
the U.S. Secret Service telephone at the station located in that

hallway.

BURTON remembered people asking at various times about
the presence of a note and the answer always being no. There was
no discussion at this point of searching FOSTER’s White House

office.

MCLARTY asked the President to terminate his interview
with LARRY KING. The President, MCLARTY, BURTON and perhaps a
Secret Service agent rode from the library of the White House on
the elevator to the second floor residence of the President and
met in a private room. It was at this point, approximately 10:00
p.m. or shortly thereafter, that MCLARTY formally advised the
President that his friend, VINCENT FOSTER, had committed suicide.
The President reacted with shock. BURTON described his
conversation with Park Police regarding the death scene and
thereafter excused himself and returned to the ground floor.
MCLARTY and the President stayed in the room.

BURTON could recall no disgussions regarding a note or
search of FOSTER’s office. He recalled the topics being
discussed as (1) notification of FOSTER’s relatives and friends;
and (2) a press statement. BURTON himself handled some of the
White House contacts for funeral arrangements and the obtaining
of FOSTER’s personal effects.

BURTON went back to the Chief of Staff’s suite. SYLVIA
MATHEWS of the Office of Economic Counsel had volunteered to sit
at PATTY’s desk in the foyer of MCLARTY's office to answer --~
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telephones. BURTON himself used MCLARTY's office to notify
FOSTER’'s friends and relatives. BURTON noted that he called
mutual friends in Hope, Arkansas, of himself and VINCE FOSTER’s
mother, GEORGE and EFFIE FRASIER. The FRASIERS told MRS. FOSTER
(ALICE MAE) in person of her son’s death.

At one point, BURTON saw SYLVIA MATHEWS on the floor
going through a sack of trash. She had determined on her own,
apparently, that FOSTER’s office may have been cleaned and had
somehow asked for the trash from the cleaning ladies and had been
told what she had was from FOSTER’s office. BURTON could not
recall how she knew, but MATHEWS also reported that the burn bag
in FOSTER’s office was empty. BURTON’s memory was hazy, but he
said there was not much trash from FOSTER’s office. BURTON said
the trash was of "some concern to me." He said he told MATHEWS
it was important to keep the trash together. MATHEWS sealed the
trash with masking tape and put it in ROY NEAL’S office for

safekeeping.

The President and MCLARTY and others from the White
House went to see LISA FOSTER at her residence that evening.
BURTON stayed at the White House during that time to handle
matters from that location. DEE DEE MYERS and MARK GEARAN were

working on a press release.

BURTON was asked if he went to FOSTER’‘s office that
evening. He answered that he did not recall leaving the first
floor of the West Wing. FOSTER’s office is on the second floor
of the West Wing. BURTON said he went. home about somewhere
between 2:00 a.m. and 5:00 a.m., probably 4:00 a.m.

BURTON returned to the White House on the morning of
July 21, 1993 in time for the 8:00 a.m. Senior Staff Meeting. He
said nothing memorable occurred at that meeting. He also said
the days are "telescoped." BURTON’s-normal day at the White
House is from 7:00 a.m. to 9:00 or 10:00 in the evening. On the
morning of July 21, 1993, BURTON again called BRUCE BABBIT at
Interior. BURTON said he now understood from the White House
Counsel’s office, that the USPP would be officially investigating
the FOSTER death. BURTON said there had been some discussion of
having the Department of Justice (DOJ) come in to act as
facilitator with the White House to avoid the appearance of any
coverup during the investigation. BURTON offered that BABBIT
should call the Chief of Staff’s office at the White House -and



FD-302a (Rev. 11-15-83)

«=--LR-35063

Continuation of FD-302 of ~ CHARLES WILLIAM "BILL" BURTON on 5/16/94 page

let them know of any roadblocks occurring during the
investigation. BURTON said he did not recall attending a USPP
briefing on the investigation to date on the morning of July 21,

1993.

BURTON had several conversations with the USPP over the
next several days. He said it was hard to recall the time and
content of any one of these meetings. He also cautioned that
during this time period, he was doing other things. BURTON.was
talking with the family, helping with funeral arrangements,
arranging for Air Force One and a plane for FOSTER's body to be
sent to Arkansas, working with the Park Police and for a while it
seemed like acting as Park Police contact with the White House.
This contact duty eventually shifted to the White House Counsel'’s
office. Basically, BURTON was assisting with logistics.

BURTON did not recall a meeting on the afternoon of
July 21, 1993 with Park Police and other investigators regarding
how VINCENT FOSTER’s office would be searched. BURTON did recall
talking with MCLARTY and NUSSBAUM about the search. He said
MCLARTY ran the Chief of Staff’s office as a "broker" in dealing
with overlapping responsibilities in the White House. BURTON
participated in the decision for the search which had been
primarily determined by NUSSBAUM. Concerns voiced were that the
search be completely as open as possible and yet preserve the
confidentiality and privileges of the Presidency; basically
protecting the Presidency. BURTON did not recall who among the
group was where on the spectrum of concerns. He did recall that
nobody took the position that "let them have at it" with respect
to law enforcement entering FOSTER’'s office without restriction.
BURTON knew of discussions in NUSSBAUM's office with the Park
Police, etc. BURTON was in MCLARTY’s office and remembers a
discussion concerning bringing JACK QUINN in for his viewpoint.

DAVID MARGOLIS, DOJ attorney, was the USPP agent with
the White House. BURTON recalls that the Park Police thought the
terms of the search were almost an overkill. As an example,
concerning some of FOSTER’s private papers, MARGOLIS raised an
issue and the Park Police volunteered that these documents could
be taken home by FOSTER’s family attorney. The Park Police were
there to find out if the death had been a suicide or if there was
a note present in the office. The process followed was that
NUSSBAUM would describe a folder or document to let the
investigators know what it was. BURTON said there weren’t half a
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dozen times that it came up that anything was of interest to them
(law enforcement). He gave an example - telephone logs. BURTON
said the USPP got to see everything they wanted to see. BURTON
said he was at the search partly as MCLARTY’s representative to
report back to the Chief of Staff. BURTON did not recall how it
came that he would be at the search. BURTON had no knowledge of
the President and/or First Lady being consulted regarding issues
surrounding the search and he said it seems like he would have
known if this had occurred. BURTON knew that MAGGIE WILLIAMS was
involved in some conversations, as FOSTER had acted as personal
lawyer for the President in the past.

When questioned, BURTON said that he was not aware of
any documents being removed from FOSTER’s office on the evening
of July 20, 1993 and the early morning hours of July 21, 1993.

He does not recall any reference or accusations or rumors to such

removals.

BURTON said he was at the search of the FOSTER office
at the start and conclusion and also there most of the time. He
left the room on a couple of occasions to take unrelated phone

calls.

BURTON remembers that one of the first items to be
searched in FOSTER’s office was a briefcase. He said that White
House staff consisting of STEVEN NEUWIRTH, CLIFF SLOAN and
himself surrounded NUSSBAUM behind the desk with the )
investigators and attorneys from DOJ in front of the desk. The
desk surface was actually reviewed first and then two briefcases.
BURTON remembered an accordion-style briefcase and a catalog-
style briefcase. He said the pile of personal documents was
created from items taken out of the briefcases. BURTON saw no
more files in the briefcases and doesn’t recall seeing otherwise.
He said he had been previously interviewed concerning the search
of FOSTER’s office and referred the jinterviewers to this earlier
recorded interview as it had occurred closer to the time of the
events in question. BURTON did not recall NUSSBAUM looking into
the briefcase. BURTON never heard any rumors or discussion
concerning the torn up note which was eventually found being
returned to FOSTER’s office after the search on July 22, 1993.
BURTON was asked if FOSTER was the kind of person who ripped
stuff up prior to throwing it away. BURTON said he did not know
: but cited FOSTER as being a careful attorney. BURTON said it was

f his understanding that the burn bag system in the White House was
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primarily for Top Secret and Military Secret material which was
to be thrown away.

BURTON was asked to further described his six to ten
contacts noted earlier with FOSTER during the course of their
dealings from May to July, 1993. BURTON said that FOSTER was
always courteous. As an example, FOSTER always called first to
arrange an appointment with Chief of Staff MCLARTY. FOSTER would
check with BURTON regarding legal issues and status of '
appointment matters.

BURTON said he could not think of anything else
relevant to the investigation.

BURTON was asked if he was aware of anyone from the
Park Police or Interior contacting the White House regarding the
conduct of the USPP investigation of the death of VINCENT FOSTER.
BURTON replied that in an "after the fact manner" TOM COLLIER,
Chief of Staff for BRUCE BABBIT, Secretary of Interior, had
called him (BURTON). Allegations were made by COLLIER that the
White House was mishandling and blocking the investigation.
BURTON said he felt these issues were being raised only after bad
publicity had surfaced. They were also raised when most of the
investigation had been done and the note found. BURTON said he
turned COLLIER’s complaints over to ROY NEAL. BURTON said his
conversation with COLLIER was a "heated" discussion. BURTON said
he probably wasn’t as polite to COLLIER as he should have been.
BURTON said as far as he knew, there were no changes following
his discussion with COLLIER, other than it seemed that the DOJ
went into "ascendancy as lead agency."

Following a break with his attorney, BURTON returned to
the interview with the following two issues, stating that he had
conferred with his attorney regarding relevancy of these issues.

BURTON had handled the rings and FOSTER personal
affects to include a watch, wallet and beeper. With respect to
the beeper, BURTON checked it upon receiving it from
investigators and noted that FOSTER’s name showed up on the
readout, indicating there were no pages on it. He said as
follow-up, the White House Communication Agency perhaps could
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